
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének, a Városháza 

nagytermében tartott, 2007. március 27-i üléséről 
  

Jelen vannak: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester  
 13 települési képviselő: 
 Antal Ferenc, Daróczi Tiborné, Dr. Havasi Zoltán (1415 órától), Dr. 

Kerényi Csaba, Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna, Makovinyi Sándor 
(1420 órától), Pintér Sándor (1420 órától), Smelkó István, Sümegi 
Tamás, Szenográdi Ferenc, Takács Béla Varga Béla, Vizi Zoltán 
(1500 órától) 

 Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 Pifka Vince mb.aljegyző 
 Kissé Szita Mária pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 
 Horváth Róbert építési műszaki és vagyonkezelő osztályvezető 
 Bárányné Márton Melinda műszaki főelőadó 
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
 Meghívottak és vendégek a mellékelt jelenléti ív szerint 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 tagja van jelen, az 
ülés határozatképes, melyet 1400 órakor megnyit. Javaslatot tesz az ülés napirendjére a 
meghívó szerint, és kérdezi, hogy egyebek napirend felvételére van-e valakinek 
javaslata.  
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangú szavazással elfogadta. 
 
NAPIREND: 
 
1. Beszámoló Szécsény város önkormányzat köztemetőinek üzemeltetéséről  
2. Előterjesztés a többcélú társulás területén működő szociális intézmény fenntartó 

társulás működésének átszervezéséről, humánszolgáltató intézményfenntartó 
társulási megállapodás módosításának jóváhagyása   

3. Előterjesztés a 2007/2008-as tanév óvodai és általános iskolai beiratkozásához, 
körzethatár meghatározásához 

4. Előterjesztés az óvoda bővítésével, építésével kapcsolatban 
5. Avar- és kerti hulladék égetéséről rendeletalkotás 
6. Előterjesztés az önkormányzati tulajdonban lévő lakások és helyiségek bérletéről, 

valamint az elidegenítésükről szóló helyi rendeletek megalkotására 
7. Rendeletalkotás a helyi szociális ellátásokról és szolgáltatásokról, valamint a 

gyermekvédelmi ellátásokról 
8. Térítési díjakról szóló rendelet módosítása 
9. Előterjesztés a 2006. évi költségvetési rendelet módosítására 
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10. 2006. évi belső ellenőrzési tevékenységről jelentés 
11. Javaslat Szécsény Város Önkormányzat 2007-2010. évekre szóló középtávú 

ellenőrzési terv megállapítására 
12. Javaslat Szécsény Város Önkormányzat 2007. évi közbeszerzési tervére 
13. Előterjesztés a folyamatban lévő pályázatokról és beruházásokról, a benyújtandó 

pályázatokhoz önerő biztosításáról 
- Benczúrfalvai földgázelosztó-hálózat kiépítésére pályázat benyújtása 
- Hunyadi út felújítására pályázat benyújtása 
- Sallai út és Fürst Sándor út felújítására pályázat benyújtása  
- Közintézmények akadálymentesítésére pályázat benyújtása 
- Helyi tömegközlekedés üzemeltetésére pályázat benyújtása 
- Ligeti sportcentrum korszerűsítésére pályázat benyújtása 
- Városi televízió működéséhez pályázat benyújtása 

14. Előterjesztés a Kossuth-liget hasznosítására 
- OLLÉ programhoz szándéknyilatkozat megtétele  

15. Előterjesztés létszámleépítésre a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és 
Bölcsőde intézményénél  

16. Könyvvizsgálói pályázat kiírása 
17. Előterjesztés Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosítására 
18. Közbeszerzési szabályzat módosítása 
19. Vagyonügyek 

a./ Horváth Béla területvásárlási kérelme 
b./ Bangó Gézáné ingatlanvásárlási kérelme 
     - Előterjesztés a vagyonrendelet módosítására 
c./ Alpin Kft. területvásárlási kérelme  
d./ Városközpont rehabilitációjához területvásárlás 
e./ Egészségügyi központ bővítéséhez területvásárlás 
d./ 82/2 hrsz-ú és 76 hrsz-ú ingatlanok közötti telekhatár rendezés 

20. Egyebek 
 a./ Hortenzia Időskorúak Ellátásáért Kiemelten Közhasznú Alapítvány kérelme  
 b./ 845. számú P. Bárkányi János Cserkészcsapat támogatási kérelme 
 c./ Zárt ülés elrendelése 
 d./ Tájékoztatók, képviselők bejelentései, kérdései 
 
 
Napirend előtt: 
 
-  A Helyi Választási Bizottság jelentése a mandátumvizsgálatról, képviselő 

eskütétele 

Gyarmati Attila Helyi Választási Bizottság elnöke 
A Helyi Választási Bizottság értesítést kapott, hogy Őze János önkormányzati 
képviselő megbízatása megszűnt, miután a lemondásról szóló írásbeli nyilatkozatát 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2007. február 13-i ülésen a 
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polgármester asszony ismertette. E tény a képviselő-testület jegyzőkönyvében rögzítve 
van. 
A helyi önkormányzati képviselők jogállásának egyes kérdéseiről szóló 2000. évi 
XCVI. törvény 3. § (4) bekezdés b) pontja szerint az önkormányzati képviselő 
megbízatása a lemondása bejelentésének napján szűnik meg, tehát Őze János 
megbízatása 2007. február 13-án megszűnt.  
A Helyi Választási Bizottság feladata volt, hogy a képviselő-testület törvényben 
meghatározott létszámának biztosítása érdekében vizsgálja meg, és a vizsgálatot 
követően állapítsa meg, hogy a választási eredmény szerint mely képviselő-jelölt lép a 
lemondott önkormányzati képviselő helyébe.  
A Helyi Választási Bizottság a 2007. február 22-i ülésén tárgyalta e napirendet. 
A bizottság a 2006. október 1-jei, helyi önkormányzati képviselők kislistás 
választásának eredményéről készült összesítő-jegyzőkönyvet megvizsgálta, és 
megállapította, hogy a következő legtöbb szavazatot a 358 azonosítási számú 
képviselő-jelölt, Smelkó István, a Magyar Demokrata Fórum jelöltje kapta. 
Érvényes szavazatainak száma: 901. 
 
A vizsgálat után a bizottság tagjai egyhangú szavazással meghozták az alábbi 
határozatot:  
 
A szécsényi Helyi Választási Bizottság 1/2007.(II.22.) határozata 
 
A szécsényi Helyi Választási Bizottság, Őze János képviselő lemondása miatt 2007. 
február 13-án megüresedett képviselői helyre a mandátumhoz jutás megállapítása 
tárgyában meghozta a következő 
  
h a t á r o z a t o t: 
 
A szécsényi Helyi Választási Bizottság megállapítja, hogy Őze János önkormányzati 
képviselő lemondása miatt 2007. február 13-án megüresedett képviselői helyre a 
következő legtöbb szavazatot kapott, 358. azonosítási számú, 901 érvényes szavazattal 
rendelkező Smelkó István (lakcíme: 7633 Pécs, Építők útja 4/B. tartózkodási helye: 
3170 Szécsény, Jókai út 3.), a Magyar Demokrata Fórum jelöltje jogosult arra, hogy 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének tagjává váljon.  
 
A bizottság megkeresésére Smelkó István írásban nyilatkozott, hogy a mandátumot 
elfogadja. A HVB határozata ellen jogorvoslati kérelemmel nem éltek, így az 
jogerőssé vált. 
A helyi választási bizottság és a saját nevében is gratulál és jó munkát kíván Smelkó 
Istvánnak. 
Átadja a megbízólevelet Smelkó István képviselőnek. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a jelenlévőket, hogy az eskütételhez álljanak fel. 
  
Ezután Smelkó István képviselő letette a törvényben előírt, alábbi szövegű esküt: 
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"Én (név) esküszöm, hogy hazámhoz, a Magyar Köztársasághoz, annak népéhez hű 
leszek, az Alkotmányt és az alkotmányos jogszabályokat megtartom; az állami és 
szolgálati titkot megőrzöm; megbízatásomhoz híven, pártatlanul, lelkiismeretesen 
járok el és a legjobb tudásom szerint, minden igyekezetemmel Szécsény javát 
szolgálom".  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Gratulál a képviselő úrnak, és erőt, egészséget kíván munkájához a képviselő-
testületben. 
 
 
- Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
„Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi rendes ülésünk 2006. február 13-án volt.   
Az utolsó testületi ülés óta az alábbi fontosabb események történek: 
- Február 24-én a Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola 

intézményben működő alapítvány jótékonysági bált rendezett. Több mint egymillió 
forint bevételük keletkezett. A bevételt az Interreg pályázat önerejéhez ajánlották 
fel. A kialakult hagyományoknak megfelelően az önkormányzatunk megduplázza a 
bevételt a pályázathoz.   

- Február 25-én a Krúdy Gyula Művelődési Központ és Könyvtárban működő 
Nyugdíjas Klub 30. születésnapját ünnepelte nagyszabású rendezvény keretei 
között. Itt képviseltem az önkormányzatot. 

- Február 27-én a Kertbarátkör megalakulásának 30. évfordulóját ünnepeltük. 
- Március 2-án a Magyar úti Óvoda melletti ingatlan tulajdonosával egyeztetést 

folytattam le annak érdekében, hogy az ingatlant az önkormányzat részére 
biztosítsa. Hozzájárult ahhoz, hogy az ingatlant felértékeltessük. Az ingatlan 
tulajdonosa az értékbecslés után tovább tárgyal az önkormányzattal arról, hogy az 
önkormányzat tulajdonában lévő lakást cserélné el a tulajdonában lévő 
ingatlannal. 

- Március 15-én városi ünnepségre került sor. Azt gondolom, hogy színvonalas, szép 
műsort adtak a művészeti iskola tanulói.  

- Március 17-én a Területfejlesztési tanácsok megalakulásának 10. évfordulója 
megünneplésére került sor a Parlamentben. Varga Tibor úrral együtt képviseltük 
az önkormányzatunkat. 

- Március 21-én Miskolcon Szécsény Város Önkormányzata képviseletében átvettem 
a Civiltárs Programiroda által létrehozott Valódi Civil Partnerségért Második 
Díját, Az első díjat Miskolc Önkormányzata kapta, a harmadik díjat pedig a 
Nyugat-Dunántúli Fejlesztési ügynökség. A díjat bemutatom a képviselő-
testületnek. A díjra az önkormányzatunkat javasolta a Palócföldi Népi 
Iparművészek Egyesülete, hozzájuk csatlakozott a Városnapért Egyesület. 

- Március 23-án Noszvajon vettem át az Észak-Magyarország Turizmusáért 
Nívódíjat, mellyel a díjat alapító Észak-Magyarország Regionális Idegenforgalmi 
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Bizottság elismerte az a szakmai tevékenységet, amellyel hozzájárultunk a régió 
turizmusának fejlesztéséhez, megerősítéséhez. A díj egy szobor, melyet most 
bemutatok. 

- Március 24-én Területfejlesztési Ügynökség által megrendezésre kerülő 
foglalkoztatási projekt előkészítésében vettem részt. 

- Március 26-án az alpolgármester asszonnyal részt vettünk a szlovákiai Borsiban, 
II. Rákóczi Ferenc születésének 330. évfordulója tiszteletére rendezett 
koszorúzáson.  

 
A legutóbbi ülésen hozott valamennyi határozatot végrehajtottuk, illetve a 
végrehajtása folyamatban van. Nincs olyan határozata az önkormányzatnak, amelynek 
végrehajtására nem történt volna intézkedés.  
Kérem a fenti tájékoztatásom elfogadását.” 
 
A képviselő-testület a határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót, valamint a két 
ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót tudomásul vette. 
 
 
Napirendek: 
 
1.  Beszámoló Szécsény város önkormányzat köztemetőinek üzemeltetéséről  
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztők: Ocsovai Gábor és Percze Tamás az Ocsovai és Percze Bt. képviselői 
    

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A beszámolót három bizottság, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési 
Bizottság, a Pénzügyi Bizottság és a Településrészi Bizottság együttes ülésén tárgyalta 
meg. Kéri az elnököket, hogy ismertessék a bizottságok állásfoglalását, javaslatát. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő 
A Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság a Pénzügyi Bizottsággal és 
a Településrészi Bizottsággal összevont ülésén tárgyalta meg ezt a beszámolót, ahol 
igen részletes tájékoztatást kaptak a bizottsági tagok, valamint több kérdés is felmerült. 
A városfejlesztési bizottság jelenlévő 4 tagja egyhangúlag a beszámoló elfogadását 
javasolta. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság jelenlévő 5 tagja, egyhangú szavazással, a temető kezelő 
társaság beszámolójának elfogadását javasolja a képviselő-testületnek. 

Daróczi Tiborné képviselő, a Településrészi Bizottság elnöke 
A Településrészi Bizottság mind az 5 tagja a beszámoló elfogadását javasolta. 
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Ocsovai Gábor Ocsovai és Percze B t. képviselője 
A polgármester kérdésére válaszolva elmondja, hogy nem kívánnak szóbeli 
kiegészítést tenni az írásban elkészített beszámolóhoz, a felmerülő kérdésekre szívesen 
válaszolnak. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban.  

Takács Béla képviselő 
A három bizottság összevont ülésén nagyon sok képviselő részt vett, ahol igen 
részletesen megtárgyalták a beszámolót, ezért úgy véli, hogy most nem szükséges újra 
mélységében belemenni ezekbe a kérdésekbe. Javasolja a beszámoló elfogadását. 
 
Megérkezett az ülésre dr. Havasi Zoltán képviselő. A képviselő-testület létszáma: 10 
fő. 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a bizottságok javaslatait is figyelembe véve 
szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadására vonatkozó határozati javaslatot. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 9 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
37/2007.(III.27.) számú határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a város 

köztemetőinek 2006. évi üzemeltetéséről szóló, az Ocsovai és 
Percze Bt. – mint üzemeltető – által készített beszámolót 
elfogadja.  

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

 
2. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megbízza 

Őze János városi főépítészt, hogy a temetkezési közszolgáltatást 
végző üzemeltetővel együtt a szécsényi köztemetők parcellázási 
tervét készítése el 2007. szeptember 30-ig.  

 
Határidő: 2007. szeptember 30. 
Felelős: Polgármester 

Őze János városi főépítész 
 



 7 

3. A Polgármesteri Hivatal pályázatírással foglalkozó munkatársai 
keressenek pályázati lehetőséget a szécsényi és a benczúrfalvai 
ravatalozók felújítására.   

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Horváth Róbert műszaki osztályvezető 

 
 
Megérkeztek az ülésterembe Makovinyi Sándor és Pintér Sándor képviselők. A 
képviselő-testület létszáma: 13 fő. 
 
 
2.  Előterjesztés a többcélú társulás területén működő szociális intézmény 

fenntartó társulás működésének átszervezéséről, humánszolgáltató 
intézményfenntartó társulási megállapodás módosításának jóváhagyása   

      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
      Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr.Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A szécsényi kistérségből Szécsény, Hollókő, Nagylóc, Rimóc, Nógrádszakál, 
Ludányhalászi, Szécsényfelfalu önkormányzatai 2007. január 31-el létrehozták a 
Szécsényi Kistérség Humánszolgáltató Intézményfenntartó Társulását. Időközben 
Piliny Község Önkormányzata jelezte, hogy csatlakozni szeretne 2007. március 31-el a 
Szécsényi Kistérség Humánszolgáltató Intézményfenntartó Társulás családsegítő, 
gyermekjóléti és a közösségi ellátás részéhez.  
Javasolja, hogy a képviselő-testület járuljon hozzá Piliny önkormányzatának 
csatlakozásához. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot az előterjesztés szerint. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
38/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, 
hogy 2007. március 31-el Piliny Község Önkormányzata csatlakozzon 
a Szécsényi Kistérség Humánszolgáltató Intézményfenntartó 
Társuláshoz, ezen belül a családsegítő, gyermekjóléti és közösségi 
ellátás részéhez. 
 



 8 

Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a társulási megállapodás 
aláírására. 
  
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

 
 
3.  Előterjesztés a 2007/2008-as tanév óvodai és általános iskolai beiratkozásához, 

körzethatár meghatározásához 
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
      Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A közoktatási törvény hatalmazza fel arra a képviselő-testületet, hogy a beiratkozás 
időpontját meghatározza, továbbá minden önkormányzat maga határozza meg a 
beiratkozási körzethatárokat is. A beiratkozás időpontja egyeztetve lett az 
intézményvezetővel is. Kéri a képviselő-testületet a határozati javaslat elfogadására. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság is. 
Kéri elnök urat, ismertesse a bizottság állásfoglalását, javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
Az oktatási bizottság az előterjesztésnek megfelelően javasolja a körzethatár 
meghatározását, valamint az indítható osztályok számának és a beiratkozás 
időpontjának elfogadását. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az oktatási bizottság javaslatát is figyelembe véve, szavazásra bocsátja az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
39/2007.(III.27.) számú határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közoktatásról 
szóló 1993. évi LXXXIX. tv. 102. § (2) bekezdés c./ pontja 
értelmében a 2007/2008-as nevelési évben és tanévben az általános 
iskola első osztályainak számát három osztályban, a bölcsődei csoport 
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számát l csoportban határozza meg. Az óvodai csoportok számának 
meghatározására a beiratkozást követő testületi ülésen kerül sor.  
 
A beiratkozásnál az alábbi szempontokat kell figyelembe venni: 
a.) A Szécsény városon kívül lakó első osztályos gyermekek 

felvételére abban az esetben kerülhet sor, ha minden szécsényi 
lakhelyű és tartózkodási helyű tanköteles gyermek beiratkozott és 
a közoktatásról szóló többszörösen módosított 1993. évi LXXIX. 
törvény 3.sz. mellékletében előírt osztálylétszám betartható.  

 
b.)  Az a) pontban előírtak figyelembe vételével Szécsény városon 

kívül lakó tanköteles gyermekek felvételénél elsőbbsége van 
annak a tanköteles korú gyermek, akinek szülője Szécsény 
városban dolgozik, vagy akinek testvére már Szécsény városban 
tanul.  

 
Határidő: a beiratkozás időpontja 
Felelős: iskola intézményvezetője, óvoda tagintézmény-vezetője 

 
2. Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közoktatásról 
szóló 1993. évi LXXIX. tv. 66. § (4) bekezdés és a 102. § (2) 
bekezdés a./ pontjának megfelelően a nevelési-oktatási intézmények 
beiratkozási időpontját – az intézmények kérésének megfelelően 
azonos időpontban – a következők szerint  

2007. április 23-án és 24-én 
8 órától 12 óráig és 13 órától 17 óráig 

terjedő időre határozza meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: iskola intézményvezetője, óvoda tagintézmény-vezetője 

 
 

3. Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete a II. Rákóczi 
Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde (székhelye: 3170 
Szécsény, Magyar u. 15.) mint kötelező felvételt biztosító általános 
iskola és óvoda körzethatárát Szécsény város közigazgatási területére 
határozza meg, a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. tv. 66. §  (2) 
bekezdés alapján. 

       
Felhatalmazza a jegyzőt, hogy a körzethatár kijelöléséről a 
Közoktatási Információs Irodát (KIR) értesítse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: értesítést: a jegyző 
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4.  Előterjesztés az óvoda bővítésével, építésével kapcsolatban 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést három bizottság, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési 
Bizottság, a Pénzügyi Bizottság és a Településrészi Bizottság együttes ülésén tárgyalta 
meg. Kéri az elnököket, hogy ismertessék a bizottságok állásfoglalását, javaslatát. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A három bizottság összevont ülésén két elképzelés körvonalazódott az óvoda 
bővítésének kérdésében. Az egyik, amit Borik Albert tervező ismertetett az ülésen, 
hogy a meglévő Magyar utcai óvodaépületre emeletráépítés és bővítéssel, a Szoroska 
köz igénybevételével oldjuk meg az óvodások elhelyezését. A másik elképzelés pedig 
úgy szólt, hogy a könyvtár udvarán egy teljesen új beruházásban hozzunk létre óvodát. 
 
A könyvtár udvarán új óvoda megépítésére a városfejlesztési bizottság tagjai az 
alábbiak szerint szavaztak:  
1 igen szavazat, 3 nem szavazat, 1 tartózkodás 
 
A Településrészi Bizottság 1 igen és 4 nem szavazattal, a Pénzügyi Bizottság 1 igen és 
4 nem szavazattal voksolt a kérdésben.  
 
A másik javaslatot is szavazásra bocsátották, mely szerint a Magyar utcai óvoda 
bővítésével - felújításával egy épületbe kerülnének elhelyezésre az óvodások.  
A bizottságok tagjai az alábbiak szerint szavaztak: 
Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság: 3 igen szavazat, 1 nem 
szavazat, 1 tartózkodás 
Településrészi Bizottság: 4 igen szavazat, 1 tartózkodás (ellenszavazat nem volt) 
Pénzügyi Bizottság: 4 igen szavazat, 1 tartózkodás (ellenszavazat nem volt) 
 
Tehát mindhárom bizottság a Magyar utcai óvoda kibővítését támogatta. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Köszöni a szót. Üdvözli a polgármestert, képviselő-társait, és a jelenlévőket.  
Örül neki, hogy a közös bizottsági ülésen sikerült az óvoda kérdését megvitatni, és már 
ott is jelezték, hogy építő jelleggel és jó szándékkal tették javaslatukat a város 
érdekében. A bizottsági szavazások ismeretében az esélytelenek nyugalmával teheti 
meg ismételten javaslatukat. Bízik abban, hogy képviselő-társai most esetleg 
figyelembe vesznek olyan történéseket és körülményeket, melyek megváltoztatják 
véleményüket. Mint ahogyan képviselőtársa is mondta, olyan fajsúlyos dologról dönt a 
testület, amely 20-25 évre szól., olyan stratégia döntést kell hozni, amely hosszú távra 
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meghatározza gyermekeink sorsát, jövőjét. A bizottsági ülésen építő vita bontakozott 
ki a témában. Megköszöni mind a tervező úrnak, mind a polgármester asszonynak az 
irányú tevékenységét, hogy próbált a gyerekek érdekében fejleszteni és építeni. Azt is 
elismerik, hogy a megbízott építész kiváló munkát végzett. Ennek kapcsán jelezték azt, 
hogy fenntartásaik vannak ezzel a tervvel kapcsolatban. Tudják, hogy ebben a 
kérdésben a testület korábban már döntött. Itt szeretné idézni egy kiváló 
képviselőtársát, aki azt mondta: Van egy külföldi barátjának egy nagy mondása: egy jó 
döntésen nem érdemes változtatni. Erre most is azt mondja, hogyha van egy jó döntés, 
és tudunk egy jobbat, érdemes rajta elgondolkodni. Erre a jobb gondolkodásra kéri 
most a polgármester asszonyt és képviselő-társait, és szeretné a figyelmükbe ajánlani 
javaslatukat, melyet a hozzájuk érkezett megkeresések figyelembevételével is tettek. 
Számításaik alapján ugyanabból az összegből, amibe a Magyar utcai óvoda bővítése, 
felújítása kerül, új óvodát is lehetne építeni. Erre konkrét javaslattal is éltek, és 
megnevezték a helyét, hiszen a városnak erre van egy kiváló területe, mely a könyvtár 
udvara lenne. 4.065 m2-en fekszik, és a jelenleg érvényes rendelkezések szerint a 30 
%-át minimális szinten vesszük, akkor is egy 1000 négyzetméteres óvodát lehet 
építeni. Mellette található egy zöldövezeti rész, ahol a kicsik kedvükre játszhatnak. 
Kértek erre árajánlatot is olyan Nógrád megyei cégtől, amely nemrégiben kiváló 
munkájáért elismerést is kapott, és ők úgy nyilatkoztak, hogy ebből az összegből meg 
lehet építeni.  
Ha számba vesszük, hogy vannak már kiváló építési terveink, és többé-kevésbé az 
engedélyezési eljárás is a vége felé jár, és a lehető legoptimálisabb körülményeket 
vesszük, ahogy a polgármester asszony is mondta, hogy a pályázatot egy-két hónapon 
belül kiírják, és reményeink szerint ez befogadásra talál és sikeres lesz, és 
közbeszereztetjük, akkor is az átadás időpontja december végi időpont lesz, ha egy 
nagyon kiváló építőcsapat végzi is a munkát. Ugyanakkor az átépítés idejére, több 
hónapra, a gyerekeket el kell valahol helyezni. Ez máig megoldatlan problémákat vet 
fel. Ez is amellett szól, hogy új épületet építsünk, és csak akkor helyezzük át egyszer a 
gyerekeket, amikor teljesen készen van.  Ez a megoldás sokkal ideálisabb lenne a 
sokszor beilleszkedési nehézségekkel is küzdő kicsik számára, ez is egy érv az új 
épület építése mellett.  Szó volt arról is, hogy emeleti részben elhelyezni a gyerekeket 
nem mindig szerencsés. Mindenki tudja, hogyan van az és mivel járhat, amikor egy 
kisgyermek lépcsőn közlekedik. Az sem egészséges semmilyen szempontból, sem 
anatómiailag, sem egészségügyileg, hogy egy klimatizált épületben helyezzük el a 
csöppségeket. Szintén aggályukat fejezték a miatt is, hogy az általános iskola és óvoda 
közötti terület csökken a tervezett bővítés miatt.  Az általános iskolának azon az 
oldalán 15 osztály van, és hogyan befolyásolja ott a hangos gyermekzsivaj, kacagás-
nevetés vagy éppenséggel kiabálás az oktatás menetét. Szintén jelezték, hogy a 
forgalmat illetően milyen problémák jelentkeznek már most is reggel és délután. 
Szintén optimálisabb lenne egy olyan helyszín, mint a belváros, ahol kialakított 
parkoló van, és megosztaná a forgalmat. Hiszen ha kistérségi iskolaként fog működni 
az intézmény, akkor még jönnek a kistérségi buszok is, és az összevonás kapcsán az 
óvodai létszám is igen meg fog emelkedni, s ezek mind a közlekedést és a parkolást 
nehezítik.  
Ezeket az érveket egy csokorba foglalták, és kérték, hogy a bizottságok vitassák meg, 
és gondolkozzanak el rajta. Hangsúlyozza, megérti azt is, hogy valóban a 
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huszonnegyedik órában vagyunk. Örült volna annak, hogy amikor a testületet 
megválasztották, október vagy novemberben, amikor ugyan nem határozati formában, 
de szóba került a dolog, akkor foglalkoztunk volna vele az illetékesek szemszögéből, 
és előbbre haladnánk azzal, hogy nem kényszerhelyzetben lennénk, mint amiben 
vagyunk. És esetleg olyan döntést hoz a testület, ami helyett éppenséggel lehetne jobb 
is. Hangsúlyozza, ezek a felvetések építő jellegűek, szeretné, ha mindenki ezt látná 
mögötte, és ezt, mint szülő is szeretné tolmácsolni.  
Tegnap részt vett a szülői munkaközösség ülésén, ahol volt egy nagyon korrekt és 
hiteles tájékoztatás volt. Nem tudott végig ott lenne, ezért nem tudja, hogy a végén 
milyen véleményt fogalmaztak meg, de hangsúlyozza, és ott is elmondta, hogy úgy 
gondolkozzanak, hogy a lehetőségek alapján ne csak a jelent, a jövőt is nézzék, hiszen 
ez nagyon fajsúlyos probléma.  
Kéri képviselőtársait, hogy a döntést alaposan fontolják meg. Ha egy jó döntés 
születik, és ha mindenki úgy akarja, és a jó szándék és az akarat meg van hozzá, akkor 
biztos benne, ahogyan Borik Albert tervező is mondta, ha megbízást kap rá, akkor az 
új óvoda terveit nagyon rövid időn belül, két hét alatt el tudja készíteni.  
Ha a Magyar utcai óvoda megmaradna, fel lehetne használni bármire, hiszen 
frekventált helyen van. Ha az önkormányzat pénzszűkében van el lehet adni, kiváló 
lenne lakóparknak, uszodának, sportcsarnoknak.  
Még egyszer kéri képviselőtársait, mérlegeljék az általa elmondottakat, és e szerint 
hozzák meg döntésüket. 

Sümegi Tamás képviselő 
Csak kiegészítésül mondja el, hogy tegnap a szülői munkaközösség ülésén több 
képviselő is részt vett, nagyon jó kis párbeszéd és vita alakult ki azok között, akiket 
érint ez a döntés. A szülők sok kérést és kérdést fogalmaztak meg a polgármester 
asszony felé, melyet levélben meg is küldtek. Kéri a polgármester asszonyt, olvassa fel 
ezt a levelet. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előbb említett levelet az ülés megkezdése előtt fél órával kapta meg, akkor hozták, 
és természetesen fel fogja olvasni. 

Vizi Zoltán képviselő 
Újra azt tudja elmondani, amit a három bizottság közösen tartott ülésén is, hogy jónak 
tarja Varga Béla képviselő úr által elmondott javaslatot, de úgy gondolja, hogy 
jelenleg időszűkében vagyunk az új óvoda építési tervével. A felújítás-bővítés építési 
engedélyezési eljárása a vége felé jár, és az elmúlt évről ígérvényünk van a pályázattal 
kapcsolatban is. Nem látja reális esélyét annak, hogy egy új épület tervei és 
engedélyeztetése elkészül a szükséges időre. Kompromisszumos javaslatként mondta 
el, hogyha mégsem kapunk idén támogatást a pályázatunkra, akkor térjünk vissza rá, 
mert feláll egy teljesen új helyezet. Most úgy gondolja – pontosan a 
jogfolytonosságból adódóan is –, hogy amit az előző képviselő-testület eldöntött (és jó 
néhányan most is vannak abból a testületből), az egy jó ötlet volt, és arra kér 
mindenkit, hogy támogassa. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Jogerős építési engedély megszerzése több hónapot is igénybe vesz, erre vonatkozóan 
sok tapasztalatunk van. Nagyon komoly ígérvényünk van továbbá arra vonatkozóan, 
hogy céltámogatásra vonatkozó pályázatunk kedvező elbírálásban fog részesülni. 
Önkormányzatunkat Kormányhatározat kötelezi az egyházi ingatlan visszaadására, 
melynek kijelölt határideje 2007. december 31. A döntésnél mindezeket figyelembe 
kell venni. 
Felolvassa a szülői szervezet vezetői által aláírt levelet. (Levél a jegyzőkönyvhöz 
csatolva.) 
Az óvodavezetővel már beszélt a levél tartalmáról, aki úgy nyilatkozott, hogy a szülők 
kérése megoldható. Meg kell várni a beiratkozást is, hogy a csoportok létszáma 
hogyan alakul, és utána újra vissza kell térni a kérésekre. 
 
Mivel a három bizottság közös ülésén részletesen kielemezték az óvodával kapcsolatos 
előterjesztést, ezért lezárná a napirend vitáját, és javasolja, szavazzanak a kérdésben. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Megérti, hogy mindenáron szeretné lezárni a témát, azért is mert vannak ennek 
nehezebb és kényesebb pontjai. Ha egyszer döntési helyzetben van a képviselő-
testület, nézzék meg a lehetőségeket, és miért nem tudnak egy olyan javaslatot 
kidolgozni, ami jó megoldás, nem ilyen átmeneti hibrid dolog Nézzünk már szét, 
emeletre felvinni gyerekeket? Persze vannak meghatározó érvek és rendszerek, 
ugyanakkor felmerül az a kérdés, hogy egyáltalán mondjunk-e ezután javaslatot, vagy 
bedugjuk a fejünket a homokba. A szíve mélyen mindenki érzi, hogy ez sántít, sántít 
az óvodások részéről is, sántít a szülők részéről is. Mindenki azzal dolgozik, abból főz, 
ami van. A jó szándék vezérelte őket javaslatuk megtételénél, ennek alapján szeretnék 
azt kérni, hogy a képviselő-testület felelősségteljesen döntsön, ami a legjobb mindenki 
számára. Erre a megoldásra azt mondja, hogy ez sem rossz, de nem a legjobb. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Úgy véli, hogy új dolgokat, érveket már nem tudunk felhozni ebben a vitában, és 
annak nem látja értelmét, hogy a már elhangzottakat ismételgessék. Egy 2004. óta 
tartó folyamatot zár most le a döntéssel a testület.  
 
Először Varga Béla képviselő úr által előterjesztett módosító javaslatot bocsátja 
szavazásra. Aki azzal ért egyet, hogy ne a Magyar utcai épületet újítsa fel és bővítse az 
önkormányzat, hanem a könyvtár udvara területen új óvodaépületet építsen, és ezzel 
egyidejűleg a testület 2006. februárjában hozott 40/2006. számú határozatát e szerint 
módosítsák, az igennel szavazzon. 
 
Szavazás eredménye: 5 igen szavazat, 9 nem szavazat (tartózkodás nem volt) 
 
Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Aki azzal ért egyet, hogy a Magyar úti óvoda bővítésére vonatkozó terv alapján 
biztosítsuk az óvodások elhelyezését, erre nyújtsuk be a pályázatot, az igennel 
szavazzon. 
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Szavazás eredménye: 9 igen szavazat, 5 tartózkodás (ellenszavazat nem volt) 
 
Fenti szavazás eredményeként a képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
40/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Haynald Lajos 
utca 7. szám és 109 hrsz. alatti ingatlan mielőbbi átadása érdekében a 
200 férőhelyes óvodát a Vár-Center Kft. tervei alapján a Szécsény, 
Magyar utca 13. szám alatti ingatlanon meglévő óvodaépület és a 
hozzá tartozó terület bővítésével hozza létre. 
 
A képviselő-testület a megvalósítás, a pénzügyi források elérése 
érdekében pályázatot kíván benyújtani. 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásához 
szükséges intézkedéseket tegye meg, az ehhez szükséges engedélyeket 
szerezze be. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

Műszaki osztályvezető 
 
 
5.  Avar- és kerti hulladék égetéséről rendeletalkotás 
     (Rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési 
bizottság és a Településrészi Bizottság. Kéri a bizottságok elnökeit, hogy ismertessék 
javaslatukat. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A városfejlesztési bizottság alapvetően arra az álláspontra helyezkedett, hogy 
szükséges helyi szinten szabályozni az avar és kerti hulladék égetését. 
Több módosító javaslat is elhangzott a tervezettel kapcsolatban, ezekben szavazást 
tartottak, melynek eredményeként azt a javaslatot, hogy az égetést teljesen meg 
kellene tiltani, a bizottság elvetette. A környezetvédelmi hatóság állásfoglalásban az 
szerepelt, hogy heti hat nap legyen az égetési napok száma, ez 1 igen és 4 nem 
szavazatot kapott.  A másik változat, hogy az égetési napok száma heti két nap – 
péntek és szombat, hogy legyen benne hétköznap és pihenő nap is – legyen, 3 igen 
szavazatot  kapott 2 tartózkodás mellett. 
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A bizottság azt a változatot támogatta továbbá, hogy tavasszal és ősszel is 30 napban 
legyen meghatározva a hulladék égetésére engedélyezett időszak, valamint a 5 % 
kiegészítésre került a veszélyes hulladék égetésének tilalmára vonatkozó résszel. 

Bárányné Márton Melinda műszaki osztályvezető-helyettes 
Kiegészítésül elmondja, hogy a bizottság által elfogadott módosítások már beépítésre 
kerültek a képviselő-testület elé terjesztett rendelettervezetbe. 

Sümegi Tamás képviselő 
Kérdése, hogy a hivatal dolgozói közül ki fogja végezni a 7. §-ban megjelölt feladatot. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A feladat- és hatáskört a dolgozók munkaköri leírása tartalmazza.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Már a bizottsági ülésen is felvetette a rendelet végrehajthatósága kérdéskört, mert 
véleménye, hogy nincs erre megfelelő ember. Kitől várható el a hivatali dolgozók 
közül, hogy a város különböző pontjain ellenőrzést tartson ez ügyben. Ezt igazából 
úgy lehetne ellenőrizni, hogy ehhez a megfelelő intézményrendszert vissza kell 
állítani.  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Amikor a működőképesség fenntartása és a költségek csökkentése érdekében 
megszüntetésre került a közterület-felügyelet, a létszámleépítés kiadásaira pályázatot 
nyújtott be az önkormányzat, melyben vállalni kellett, hogy 5 évig nem alkalmaz erre 
a munkakörre másik dolgozót. Amennyiben ezt nem tartjuk be, a pályázaton elnyert 
összeget vissza kell fizetni. Erre az ellenőrzési feladatra majd egyénileg fog kijelölni 
és megbízni valakit.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Véleménye, hogy számos indokolatlan és rossz döntés született az elmúlt időszakban.  
 

Arra reagálva, hogy a polgármester megkérte, hangosabban mondja el véleményét, 
mivel nem volt hallható: 
 
Több alkalommal is kérte a megfelelő hangosítást. Ismételten és nyomatékosan kéri a 
polgármester asszonyt, hogy oldja meg, mert nem lehet a jegyzőkönyvekben követni, 
hogy ki, pontosan mit mondott.  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Erre válaszolva elmondja, hogy már a korábbi felvetés után árajánlatot kértünk több 
cégtől a hangosító rendszerre. Az ajánlatok 1 M Ft és 1,2 M Ft között vannak. Mivel 
ez a költségvetésben nem szerepel, ha valamilyen pályázati lehetőség adódik, ennek 
bevételéből megvalósítható a hangosítás. 
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Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Véleménye szerint ez jogi kérdés, nem pénzbevételi kérdés. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, javasolja, hogy szavazzanak.  Az előterjesztés 
szerint bocsátja szavazásra a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület a rendelet-tervezetet 10 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
6/2007.(III.28.) rendelete 

az avar és kerti hulladék égetéséről 
 

Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló, többször módosított 1990. évi LXV. törvény 
16. § (1) bekezdésében, valamint a környezet védelmének általános 
szabályairól szóló 1995. évi LIII. törvény 48. § (3) bekezdés b) 
pontjában kapott felhatalmazás alapján az avar és kerti hulladékok 
nyílttéri égetéséről az alábbi rendeletet alkotja:  

 
A rendelet hatálya 

1. § 
 

(1)  A rendelet hatálya kiterjed minden, Szécsény város közigazgatási 
területén belül, belterületen avart szabadban égető személyre. 

(2)  E rendelet alkalmazása szempontjából avarnak minősül a lehullott 
lomb, a nyesedék, a szerves kerti/növényi hulladék. (Nyesedék: 3 
cm-nél nem vastagabb és 60 cm-nél nem hosszabb ág, vessző) 

 

2. § 
 

Nem terjed ki a rendelet hatálya a mezőgazdasági művelés alatt álló és 
erdőterületekre, mert ezeket egyéb jogszabályok rendeznek. 

 
Az égetés 

3. § 
 

(1)  A növényi maradványokat elsősorban komposztálással kell kezelni, 
és talajjavító anyagként felhasználni. Égetéssel azon anyagok 
semmisíthetők meg, melyek komposztálásra, újrafelhasználásra 
alkalmatlanok, illetve ha a komposztálásra nincs mód vagy 
lehetőség. 

(2)  A háztartásban, kis mennyiségben keletkező papírhulladék, 
veszélyesnek nem minősülő fahulladék háztartási 
tüzelőberendezésben történő égetése külön engedély nélkül 
végezhető. [21/2001.(II.14.) Kormányrendelet 11. § (2) bekezdés] 
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(3)  Az égetés során a helyben (telken belül, illetve azt határoló 
közterületen) keletkezett avar semmisíthető meg. Az égés 
folyamatának gyorsítására légszennyező vagy bűzös segédanyag 
nem alkalmazható. 

(4)  Az égetést szélcsendes időben, kellően száraz avar esetén szabad 
végezni. 

(5) Az égetést telken belül kell végrehajtani, közterületet e célra 
igénybe venni tilos. 

 (Kivétel: közparkokban a parkfenntartással megbízott, a helyben 
keletkezett avart - amennyiben az növény egészségügyi okokból 
szükséges - kellő őrizet mellett elégetheti). 

(6) Az égetés helyének és idejének megválasztásával a szomszédokra 
és környezetre figyelemmel kell lenni. Az égetés során az általános 
tűzvédelmi szabályokat be kell tartani, és az égetés befejeztével a 
parazsat el kell oltani. 

 
Az égetés időpontja 

4. § 
 

(1)  A lakosság egészségének és a környezet tisztaságának védelme 
érdekében az avar és kerti hulladék égetése évente két időszakban 
megengedett: 

 a) tavasszal: március 15. és április 15. között, 
 b) ősszel: október 15. és november 15. között. 
(2) Az (1) pontban megjelölt időszakokon belül pénteken és szombaton 

9 és 17 óra között megengedett az avarégetés.  
(3)  Vasárnap és ünnepnapokon avart égetni tilos. 
(4)  Az (1) bekezdésben megjelölt időn kívül végzett égetést, mint 

tevékenységet - beleértve a gondatlanságból bekövetkező avartüzet, 
a helytelen tárolásból eredő öngyulladást is - az 5. § (5) bekezdés 
szerint kell minősíteni. 

 
Tiltó rendelkezések 

5. § 
 

(1)  Tilos nyílttéri égetéssel avart megsemmisíteni a város központján 
sűrűn beépített, tömör városias jellegű területein, és a 
városrészközpont intézményterületein. 

(2) Tüzelőberendezésekben csak szabványos tüzelőanyagok elégetése 
engedhető meg. Kazánházban veszélyes hulladék égetése tilos (pl.: 
vegyszerrel kezelt fahulladék, műanyag hulladék, gumi stb.) 

(3)  Tilos az égetés az egészségügyi, szociális és oktatási intézmények 
(rendelő, gyermek-, ifjúsági-, művelődési-, sportlétesítmény) 100 
méteres körzetében azok működési ideje alatt. 

(4) A 4. § (1) bekezdésében megjelölt időszakban sem végezhető 
égetés, amennyiben az a tűzoltóság, a földművelésügyi/erdészeti 
hatóságok tűzvédelmi okok miatt tiltják. 
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(5) A rendelettől eltérő időben és módon való égetés miatt a tilalom 
megszegője szabálysértést követ el, és vele szemben a hatályos 
jogszabályokban meghatározott - 30.000 Ft összegig terjedhető - 
bírság szabható ki. 

(6) A (5) bekezdés szerint kiszabott bírság nem mentesít az esetleges 
egyéb következmények alól (levegőszennyezési, tűzrendészeti stb. 
bírság). 

 
6. § 

 

Az eltérő időszakban történő avar és kerti hulladék égetéséhez a jegyző 
engedélye szükséges. 
 

Záró rendelkezések 
7. § 

 

E rendelet a 2007. április 01-jén lép hatályba. 
A rendeletben foglaltak betartásáról a polgármesteri hivatal 
gondoskodik. 

 
Szécsény, 2007. március 27. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
 
 
 
6.  Előterjesztés az önkormányzati tulajdonban lévő lakások és helyiségek 

bérletéről, valamint az elidegenítésükről szóló helyi rendeletek megalkotására 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Pifka Vince mb.aljegyző 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság és az Egészségügyi és Szociális 
Bizottság, Kéri elnök urakat, ismertessék a bizottságok állásfoglalását, javaslatát. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság a mindkét rendelettervezetet, egyhangú szavazással, elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek. 

Pintér Sándor képviselő, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke 
A Szociális Bizottság szintén elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet az 
előterjesztés szerint.  
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
A rendelettervezetben szerepelnek a versenytárgyalás lebonyolításának feltételei. 
Ezzel kapcsolatban egy tanúságos történetet szeretne elmesélni. Az előző testület által 
értékesítésre kijelölt Somogyi úti lakás a versenytárgyaláson elkelt 8 millió 10 ezer 
forintért. Az egyik licitáló kiszállt 8 millió forintnál, mivel ennél az összegnél 
változnak az illetékszabályok. A lakás 8.010 E Ft-ért elkelt, s elkészült az adásvételi 
szerződés, a hivatalban végigment a maga útján minden. Ez úgy működik, hogy a 
polgármester asszony aláírja, az önkormányzat ügyvédje ellenjegyzi és elküldi a 
gyarmati Földhivatalba. Igen ám, csakhogy ez 8 millió forintról ment el. Magyarul két 
szerződés készült, az egyik szerződés 8 millió forintról szólt, a másik 8 millió 10 
ezerről. Érdekes ez a dolog, és felmerül a kérdés, hogyan fordulhat elő ilyen súlyos 
hiba. Mert mondhatná valaki, hogy elírás, de amikor ilyen tényekről van szó, és ilyen 
jogi szabályokról van szó, akkor két jogvégzett ember vonatkozásában ez – számára –
furcsának tűnik. Nagyon fontosnak tartja tisztázni ezeket a kérdések, fontos, hogy a 
versenytárgyalás szabályai nagyon tisztán és nagyon egyértelműen jelenjenek meg, 
hiszen ha ilyen dolog kiderül, akkor a polgárok joggal tehetnek fel kérdéseket.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ebben az ügyben meg kellett volna kérdezni a vevőt, és az ügyvédet. Az ellenjegyző 
ügyvédet a vevő választja ki, hiszen ebben az esetben a vevő viseli a költségeket. 8 
millió 10 ezer forintról készítettük el a szerződést, és ez a szerződés valószínűleg – 
mert pontosan már nem emlékszik – elkerült lemezen az ügyvéd úrhoz, mert ő azt a 
tanácsot adta, mivel felnőtt korú, de éppen 18. életévét betöltő gyermek részére történt 
az ingatlan vásárlása, hogy biztosítsa be a szülő saját magát azzal, hogy haszonélvezeti 
jogot kössön ki a szerződésben. Az egyáltalán nem biztos, hogy a 8 milliónál kiszálló 
licitáló lett volna a nyerő, mert azonos ajánlatnál az van előnyben, aki készpénzben 
fizeti ki a vételárat. A szerződésbe a haszonélvezeti jog beírásra került, és ez a 
szerződés került be a Földhivatalba. Nagy valószínűséggel ekkor, amikor megtörtént a 
második szerződésbe a haszonélvezet beírása, ekkor maradhatott ki a tízezer forint.  
Érdekes módon ebben az ügyben ügyészi feljelentés is érkezett. A rendőrségi vizsgálat 
megindult, az ügyfél bejött, és az adásvételi szerződés korrigálásra került, mert 10 ezer 
forintért senkinek nem volt érdeke a szerződést megváltoztatni. Kérdés az, hogy vajon 
négy évre rá, miért éppen most vették észre a hibát?! Személy szerint nem vette észre 
ezt a hibát. Úgy tudja, hogy a rendőrség jelezte az ügyészség felé, hogy a hiba 
kijavításra került, így nem kaptunk értesítést arról, hogy – bár biztos volt, aki szerette 
volna, hogy az önkormányzat ellen, a hivatal dolgozója ellen, és gondolja személye 
ellen – okirat-hamisítás miatt eljárás indulna. Tehát semmilyen csalásnak vagy okirat-
hamisításnak még csak a nyomait sem találták a vizsgálat során. Sajnálja, hogy 
képviselő úr nem kérdezte meg erről a vevőt. A hivatal irattárába a 8.010 E Ft-ról 
szóló szerződés került be, a pénztári bizonylat mellett is ez szerepel, ugyanis nem 
kaptunk vissza egy példányt abból a szerződésből, melybe a haszonélvezeti jog 
beírásra került, ezt utólag szereztük be a Földhivataltól, akkor láttuk a különbséget. 
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Dr. Kerényi Csaba képviselő 
Úgy tudja az illeték sávosan változik. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Véleménye szerint tízezer forintért nem kockáztat senki az illetékfizetés miatt.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Itt azért személy szerint sokkal súlyosabb dolgokat lát. Úgy tudja, hogy Dr. Paróczai 
az önkormányzat ügyvédje is. Feltételezi azt is a polgármester asszony, hogy a másik 
licitálónak, aki 8 milliónál kiszállt, nem lett volna készpénze. Mire alapozza ezt a 
feltevést? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Arra, hogy az iratokban szerepel, hogy hitellel akarta a vételárat megfizetni. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Egy érvényesen lefolyt versenytárgyalás volt, és ahhoz jogilag kellett volna 
ragaszkodni. Tehát itt mindenképpen jogellenes lépések történtek, és lemezen, a 
kialakult gyakorlat szerint, nem küldözgetnek semmiféle szerződést, és pláne nem két 
szerződés készül, egy a polgármesteri hivatal irattára számára, meg egy az illetékes 
hivatalok számára. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kikéri a gyanúsítgatást. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Ki lehet kérni, de ezek tények, és itt szeretné jelezni, hogy mivel jogsértést észlelt, 
ezért a közigazgatási hivatalhoz fog fordulni ebben a kérdésben. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Képviselő úrnak jogában áll ezt megtenni. Úgy látja, a rendőrség a maga részéről 
befejezte az eljárást. És ha ez azonos tartalmú szerződés lenne, azt mondja, igaza van a 
képviselő úrnak. Itt viszont a haszonélvezeti jognak a kikötését kérte a szülő, amit 
utólag tettek bele.   Ismét kikéri a gyanúsítást, és kéri, hogy megalapozva gyanúsítson 
a képviselő úr, mert nem azonos tartalmú a két szerződés. Képviselő úr kérdezze meg 
a vevőt a szerződéskötés körülményeiről. Ezt, a kettejük között folyó vitát most 
bezárja. 
Kéri a képviselőket, szavazzanak a napirendben előterjesztett két rendelettervezet 
elfogadásáról, a két bizottság javaslatát figyelembe véve.  
Először az önkormányzati tulajdonban lévő lakások és helyiségek bérletéről szóló 
rendelet-tervezetet bocsátja szavazásra az előterjesztés szerint. 
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet 11 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) elfogadta, az alábbi rendeletet alkotta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
7/2007.(III.28.) rendelete 

az önkormányzati tulajdonban lévő lakások és helyiségek 
bérletéről 

 
Rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete. 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A két bizottság javaslatát is figyelembe véve, szavazásra bocsátja az önkormányzati 
tulajdonban lévő lakások és helyiségek elidegenítésének szabályozásáról szóló - 
előterjesztés szerinti - rendelettervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet 11 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) elfogadta, és az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
8/2007.(III.28.) rendelete 

az önkormányzati tulajdonban lévő lakások és helyiségek 
elidegenítésének szabályozásáról 

 
Rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete. 
 
 

7.  Rendeletalkotás a helyi szociális ellátásokról és szolgáltatásokról, valamint a 
gyermekvédelmi ellátásokról 

     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
     Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A szociálisan rászorult személyek részére nyújtható pénzbeli- és természetbeni 
ellátásokat, valamint a személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjának 
megállapítására vonatkozó rendelkezéseket szabályozó 1993. évi III. törvény, valamint 
a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló, 1997. évi XXXI. törvény 
az elmúlt évben, több pontban is lényegesen módosult. 
A jogszabályi változások indokolttá tették önkormányzati rendeleteink teljes körű 
felülvizsgálatát. A felülvizsgálat eredményeként javasolja, hogy a pénzbeli, 
természetbeni ellátásokra, valamint a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokra 
vonatkozó rendelkezések összevontan, új önkormányzati rendelet megalkotásával 
legyenek szabályozva. Az egyes ellátási formák, valamint igénybevételük feltételeinek 
szabályozását, továbbá az igénylők körére vonatkozóan a rendeleti szabályozást a 
szociális, valamint a gyermekvédelmi törvény rendelkezéseivel összhangban külön 
rendeletben javasolja megállapítani. 
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Az írásban kiadott, a szociális ellátásokról szóló rendelettervezetben kéri átvezetni az 
alábbi módosításokat. Az átmeneti segélyről rendelkező 8. § kiegészülne egy további 
bekezdéssel az alábbiak szerint: 
„(16)  A rendkívüli krízissegélyről átruházott hatáskörben a polgármester dönt.”  
A 15. § (3) bekezdést úgy kéri javítani, hogy a térítési díj megállapítását külön 
rendeletben szabályozza testület, nem pedig a szociális rendelet mellékleteként. 
A 16. §-ban szintén úgy kéri javítani, hogy a házi segítségnyújtásért megállapított 
térítés díját külön rendelet tartalmazza (nem e rendelet melléklete). 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság, kéri elnök urat, 
ismertesse a bizottság állásfoglalását, javaslatát. 

Pintér Sándor képviselő, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke 
Az Egészségügyi és Szociális Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, és az alábbi 
módosításokat javasolja. 
A szociális ellátásokat szabályozó rendelettervezet 9. § (3) bekezdésébe kerüljön 
összegszerűen beírásra a helyben szokásos temetési költség összege, ami 150 ezer 
forint.   
A gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról szóló rendelettervezet 3. § (12) 
bekezdésének felsorolásából a „megkeresheti” szót, a szóismétlés elkerülése végett 
vegyük ki, kerüljön a felsorolást megelőző mondatba.  
Ezekkel a módosításokkal a bizottság egyhangú szavazással elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek a két rendelet-tervezetet. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az Egészségügyi és Szociális Bizottság 
javaslatát is figyelembe véve és a fent elmondott módosítássokkal szavazásra bocsátja 
a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeli ellátásokról és a személyes 
gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelettervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) elfogadta, és az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
9/2007.(III.28.) rendelete  

 a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeli 
ellátásokról  és a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról 

 
A rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete. 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A bizottság javaslatát, valamint a módosításokat is figyelembe véve, szavazásra 
bocsátja a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályairól szóló rendelettervezet 
elfogadását.  
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A képviselő-testület a rendelettervezetet 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) elfogadta, és az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
10 /2007.((III.28.) rendelete 

a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályairól 
 
A rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete. 
 

 
8.  Térítési díjakról szóló rendelet módosítása 
     (Rendelettervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
     Előterjesztő: Kissné Szita Mária pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 
 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A térítési díjakról a képviselő-testület a januári ülésén alkotott rendeletet. A törvényi 
változások szükségessé teszik ennek módosítását egyrészt a tekintetben, hogy az 
ebédkiszállítás díját is meg kell állapítani, valamint más kedvezményes díjtételek kell, 
hogy vonatkozzanak azokra, akik a házi segítségnyújtás és a nappali ellátásra ez év  
január  1-től válnak jogosulttá. Kéri a képviselő-testületet a rendelettervezet 
elfogadására. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság is, kéri elnök 
urat, ismertesse a bizottság állásfoglalását, javaslatát. 

Pintér Sándor képviselő, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke 
Az Egészségügyi és Szociális Bizottság egyhangú szavazással javasolja a 
rendelettervezet elfogadását a képviselő-testületnek. 
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás) elfogadta, és az alábbi rendeletet alkotta: 
 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
11/2007.(III.28.) rendelete 

a térítési díjak megállapításáról szóló 1/2007.(II.01.) rendelet 
módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a térítési díjak 
megállapításáról szóló 1/2007.(II.01.) számú rendeletét (a továbbiakban: 
Rendelet) az alábbiak szerint módosítja: 
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1. § 
A Rendelet 2. §-a helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
„2. §. 
(1) A házi szociális gondozás térítési díja 390 Ft/óra. 
(2) Az ebéd kiszállítás díja 70 Ft/ebéd.” 
 

2. § 
A Rendelet 3. §-a az alábbiak szerint módosul: 
„3. § 
(1) Az étkeztetés, a házi segítségnyújtás és a nappali ellátás kedvezményes 
díjtételei azok számára, akik 2006. december 31-én jogosultak voltak ezen 
ellátásokra: 
 

Jövedelem határ 
Ft 

Étkeztetés 
Ft/ebéd 

Kiszállítás 
Ft/ebéd 

Házi segítségnyújtás 
Ft/óra 

Nappali ellátás 
Ft/nap (reggeli, 

ebéd, 
uzs./vacsora) 

-  27.130 148 25 160 272 
27.130 - 35.520 226 35 181 355 
35.521 - 45.488 296 49 237 455 
45.489 - 58.550 450 63 303 586 
58.551 -  472 70 390 1.050 

 
(2) Az étkeztetés, a házi segítségnyújtás és a nappali ellátás kedvezményes 
díjtételei azok számára, akik 2007. január 1-től válnak jogosulttá ezen 
ellátásokra: 

 
Jövedelem határ 

Ft 
Étkeztetés 

Ft/ebéd 
Kiszállítás 

Ft/ebéd 
Házi segítségnyújtás 

Ft/óra 
Nappali ellátás 
Ft/nap (reggeli, 

ebéd, 
uzs./vacsora) 

-  27.130 148 25 160 272 
27.130 - 40.695 148 35 181 355 

„ 

3. § 
E rendelet 2007. április 1-jén lép hatályba. 
  
Szécsény, 2007. március 27. 
 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 

címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
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9.  Előterjesztés a 2006. évi költségvetési rendelet módosítására 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag a rendelettervezet elfogadását javasolja a 
képviselő-testületnek. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel hozzászóló nem jelentkezett, a Pénzügyi Bizottság javaslatát is figyelembe 
véve, szavazásra bocsátja a 2006. évi költségvetési rendelet módosítására vonatkozó 
rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület a tervezetet 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) elfogadta, és az alábbi rendeletet alkotta: 
 
 

Szécsény Város Önkormányzat a Képviselő-testületének 
12/2007.(III.28.) rendelete 

az önkormányzat 2006. évi költségvetéséről szóló 
3/2006.(II.14.) rendeletének módosítására 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 
2006. évi költségvetéséről szóló 3/2006.(II.14.) rendeletét az alábbiak 
szerint módosítja: 

1. § 
 

A költségvetési rendelet 3. §-ában jelzett kiadások és bevételek 
főösszegei és a forráshiány az alábbiak szerint változik: 
 
 Bevételi főösszeg növekedése:    1 865 E Ft 
 Kiadási főösszeg növekedése:   11 757 E Ft 
 Forráshiány csökkenése:  9 892 E Ft 

 
2. § 

 
A költségvetési rendelet 2. § (2) bekezdésében hivatkozott 3. számú 
melléklet e rendelet melléklete szerint változik. 
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3. § 
 

E rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
 
Szécsény, 2007. március 27 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
 
 
 
10. 2006. évi belső ellenőrzési tevékenységről jelentés 
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
       Előterjesztő: Kissné Szita Mária pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Köszönti az ülésen megjelent Petroveczné Kürtösi Anita belső ellenőrt, aki a kistérségi 
belsőellenőrzési társulás alkalmazottjaként végzi feladatát. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát.  

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság – egyhangú szavazással – az előterjesztés szerint elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek a 2006. évi belső ellenőrzési tevékenységről szóló 
jelentést. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Kérdése a belső ellenőr felé, hogy a kistérségi szervezetnél volt-e kellő apparátus a 
feladat ellátására, milyenek a személyi és technikai feltételek. 

Petroveczné Kürtösi Anita belsőellenőr 
A belső ellenőrzési társuláshoz tartozó 13 település 35 intézményénél el tudták 
végezni az ellenőrzést. Úgy véli, a személyi és tárgyi feltételek biztosítottak a feladat 
ellátásához.  

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Kérdése, hogy milyen gyakran kerülnek sorra az intézmények az ellenőrzésben? 
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Petroveczné Kürtösi Anita belső ellenőr 
Minden évben minden intézménynél végeznek ellenőrzést, van ahol nagyobbat, van 
ahol kisebbet, de minden intézménybe eljutnak az előzetesen elfogadott ellenőrzési 
terv szerint. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a Pénzügyi Bizottság javaslatát is figyelembe 
véve szavazásra bocsátja a a 2006. évi belső ellenőrzési tevékenységről szóló jelentés 
elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

41/2007.(III.27.) számú határozata 
 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsény 
Kistérsége Belső Ellenőrzési Társulás által készített 2006. évi belső 
ellenőrzési tevékenységről szóló jelentést az előterjesztésnek 
megfelelően elfogadja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

 
 
 
11. Javaslat Szécsény Város Önkormányzat 2007-2010. évekre szóló középtávú 

ellenőrzési terv megállapítására 
         (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
         Előterjesztő: Kissné Szita Mária pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát.  

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság – egyhangú szavazással – az előterjesztés szerint elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek a 2007-2010. évre szóló középtávú ellenőrzési tervet. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Kérdése hogy az ellenőrzési gyakorlat a számviteli fegyelemre, vagy esetleg más 
jellegű tevékenységre is irányul?   
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Petroveczné Kürtösi Anita belső ellenőr 
Végezhetnek mindenre kiterjedő átfogó pénzügyi-gazdasági ellenőrzést, elég sok 
mindenre van felhatalmazásuk.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a Pénzügyi Bizottság javaslatát is figyelembe 
véve, szavazásra bocsátja a 2007-2010. évre szóló középtávú ellenőrzési terv 
elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
42/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 
2007-2010. évekre szóló ellenőrzési stratégiáját a határozathoz csatolt 
1., 2., és 3. számú mellékletnek megfelelően jóváhagyja. 
 
Határidő: 2010. december 31. 
Felelős: Polgármester  

 
 
 
12.  Javaslat Szécsény Város Önkormányzat 2007. évi közbeszerzési tervére 
       (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.)  
       Előterjesztő: Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 
 

Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 
A közbeszerzésekről szóló törvény írja elő, hogy az ajánlatkérők a költségvetési év 
elején, összesített közbeszerzési tervet kötelesek készíteni az adott évre tervezett 
közbeszerzésekről. Ha év közben előre nem látható közbeszerzési igény, vagy egyéb 
változás merül fel, akkor a tervet módosítani kell.  
Kéri a képviselő-testületet az előterjesztés megtárgyalására, és a közbeszerzési terv 
elfogadására. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel hozzászóló nem jelentkezett, a Pénzügyi Bizottság javaslatát is figyelembe 
véve, szavazásra bocsátja az előterjesztett 2007. évi közbeszerzési terv elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
43/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 
2007. évi közbeszerzési tervét - a határozat melléklete szerint - 
elfogadja. 
 
2007. évi közbeszerzési terv a határozat melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
13.   Előterjesztés a folyamatban lévő pályázatokról és beruházásokról, a 

benyújtandó pályázatokhoz önerő biztosításáról 
        (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
        Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést három bizottság, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési 
Bizottság, a Pénzügyi Bizottság és a Településrészi Bizottság együttes ülésén tárgyalta 
meg. A pályázatok önerő részének biztosítását a Pénzügyi Bizottság külön is 
megtárgyalta. Kéri a bizottsági elnököket, hogy ismertessék a bizottságok 
állásfoglalását, javaslatát. Először szót ad az előterjesztőnek. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Az együttes bizottsági ülésen jelezte, hogy az egyes beruházásoknál még folynak a 
szakmai egyeztetések, és az előterjesztésben szereplő összegek a maximális 
összeghatárt jelentik. A mai napon sikerült egyeztetni a TIGÁZ-zal, így már biztos, 
hogy a benczúrfalvai földgázelosztó-hálózat kiépítéséhez a TIGÁZ 15.084.000 Ft-tal 
járul hozzá. A beruházás teljes költsége 60.099.000 Ft, melyből a lakossági 
hozzájárulás 14.640.000 Ft, és 30 M Ft a pályázott összeg, a saját erő 375 E Ft. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A városfejlesztési bizottság meghallgatta a műszaki osztályvezető tájékoztatóját, és azt 
tudomásul vette. A tervezett beruházások pályázati források igénybevételével történő 
megvalósításával egyetértenek. 

Daróczi Tiborné képviselő 
A Településrészi Bizottság tagjai is támogatták az előterjesztésben szereplő 
beruházások megvalósítását. 
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Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság a saját erő biztosítását támogatja az előterjesztésben szereplő 
pályázatokhoz. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A helyi közforgalmú közlekedés normatív támogatására vonatkozóan is lehet 
pályázatot benyújtani. Az erre vonatkozó előterjesztést a címzetes főjegyző asszony 
készítette el.  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Önkormányzatunk a helyi autóbusz közlekedést 2002. szeptember 01-től folyamatosan 
biztosítja. Március 23-án jelent meg az a GKM-ÖTM együttes rendelet szerint az 
önkormányzat pályázatot nyújthat be normatív támogatásra. A támogatás mértékéről 
tárcaközi bizottság fog dönteni. Az elmúlt évben is ugyanilyen konstrukcióval adtuk 
be a pályázatot. Kéri a képviselő-testületet, hogy az előterjesztés szerint járuljon hozzá 
a pályázat benyújtásához. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Még egy új pályázati lehetőségről szeretne tájékoztatást adni, A sportegyesület 
részéről megkeresték a hivatalt, hogy a ligeti sportcentrum korszerűsítésére 
benyújtható pályázatnál az önkormányzati saját erő biztosítását átvállalná az SE. Az 
egyesület már költségvetési tervet is készíttetett a pályavilágításra, hangosításra. A 
teljes bekerülési költség 17.536.190 Ft. Ennél a pályázatnál 90 %-os támogatást lehet 
elnyerni, és az egyesület a 1.753.619 Ft-os önerőt átvállalja. Kéri a képviselőket, 
támogassák ennek a pályázatnak a benyújtását is.  

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
Szintén egy pályázati lehetőségről szeretne tájékoztatást adni, melyet a városi televízió 
technikai hátterének megteremetésére lehet benyújtani. A képviselő-testület a 
működési kiadások támogatására benyújtandó pályázatról a februári ülésén döntött. 
Ennek a pályázatnak a teljes költsége 5.840 E Ft, melyhez 1.460 E Ft saját erő 
biztosítása szükséges. A saját erő összege a városi művelődési központ éves 
költségvetésében biztosított. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Kiegészítésként elmondja, hogy sikeres pályázat esetén a támogatásból 2 db kamerát, 
audio-felszerelést, világítási eszközöket, monitort, 2 db vágógépet és egyéb eszközöket 
lehet vásárolni. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az utóbb ismertetett pályázatokat a bizottságok nem tárgyalták meg előzetesen, de a 
benyújtásra szoros határidők vannak, ezért kéri, hogy a testület ezekben a kérdésekben 
is döntsön. Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Látja, hogy Benczúrfalván 122 rákötéssel lehet számolni. Kérdése, van-e felmérés 
arra, hogy mennyien jelezték tényleges szándékukat. Kérdezi továbbá, hogy 
Pösténypusztán eddig hányan kötöttek rá a gázhálózatra. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Több alkalommal is készült felmérés a csatlakozási szándékról. Pösténypusztán 129 
beköthető ingatlannal számoltak. A felmérés idején 60-70 % volt az igénybejelentés. 
Pöstényben az átadás novemberre volt tervezve, azonban különböző technikai és 
adminisztratív hibák miatt március 19-én került rákötésre. Úgy tudja, eddig 35 olyan 
igény van, aki már be is fizette a hozzájárulást. A közműfejlesztéseknél az a 
tapasztalat, hogy amikor ténylegesen elkészül a beruházás, megnövekszik a 
hozzájárulást befizetők száma. 
Benczúrfalván Daróczi Tiborné a Településrészi Bizottság elnöke már korábbi 
években is többször készített felmérést. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Az elmondottak látszik, hogy Pöstényben eddig 15-20 %-os rákötés történt, mely 
lényegesen kisebb a felmért igénynél. Kérdése, hogy befolyásolja-e a projektet, 
hogyha nem valósul meg a tervezett rákötés, és a kalkulált bevételkiesés kit terhel? Ezt 
a TIGÁZ lenyeli. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A TIGÁZ nem nyel le semmit. Ez a pályázatot azonban nem befolyásolja.  
A korábbi beruházásnál ez úgy volt, hogy a város megépítette a hálózatot, a TIGÁZ 
pedig megvásárolta. Most a gáztörvény szerint az önkormányzatnak csatlakozási díjat 
kell fizetni, mely több összetevőből jön ki, ami az előterjesztésben is fel van sorolva, 
nevezetesen a lakossági hozzájárulásból, a pályázati támogatásból és az önkormányzati 
saját erőből. Hogy a lakosság a hozzájárulást meg tudja fizetni, erre többféle pénzügyi 
konstrukció megvizsgálásra került. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tájékoztatásul elmondja, hogy megpróbáljuk Benczúrfalván is az Ltp. keretén belül 
megoldani a lakossági hozzájárulás megfizetését. Négy éves futamidővel lehetne ezt a 
120 ezer forintos díjat megfizetni az ingatlantulajdonosoknak, így az önkormányzatnak 
nem kellene hitelt felvenni ezen összegre. 

Daróczi Tiborné képviselő 
1999-től a Településrészi Bizottság elnöke, és minden önkormányzati ciklusban 
felmérte a csatlakozási szándékot. Minden esetben 70-80 %-os volt. A településrészen 
sok olyan ingatlan van, melyben csak a nyári hónapokban laknak. A lakott ingatlanok 
száma 108.  
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Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Elhangzott egy elterjesztés a tavalyi évben általuk vitatott városi kábeltelevízió 
technikai hátterére vonatkozóan. Kérdése, hogy a pályázaton megvásárolt eszközök 
kinek a tulajdonába kerülnek. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az eszközök az önkormányzat tulajdonában vannak, a művelődési központ használatra 
kapja azokat, mivel a városi tv működtetése a feladatai közé van sorolva. 

Smelkó István képviselő 
Tájékoztatásul elmondja, hogy a városi tv munkatársai jelenleg a saját technikájukat 
használják a műsor készítésénél.  

Dr. Kerényi Csaba képviselő 
Az előző napirendnél elhangzott a tanácsnok úr részéről, hogy meg kellene oldani a 
hangosítást, jogi problémák miatt. Kérdése, hogy ezt a technikát nem lehetne beletenni 
ebbe a pályázatba, ha már műszaki-technikai kérdésről van szó? 

Smelkó István képviselő 
Ez a pályázat kizárólag nem nyereségérdekelt televíziós műsorszóróknak szól, s 
ezeknél a pályázatoknál igen szigorú elszámolás van. Sajnos nincs lehetőség ebbe 
beletenni, mert nem kapcsolódik hozzá. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Kérdése, hogy az Árpád utca rendbetételére, kialakítására készült-e már kalkuláció, 
hogy mibe fog kerülni. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Mint arról korábban is tájékoztatást adott, az Árpád út mindenképpen külön 
terveztetést igényel, és ezt függetlenül a pályázatoktól meg kell csináltatni, mivel 
garanciális problémák vannak ebben az utcában. Vízjogi- útügyi engedély beszerzése 
szükséges, és ha kész a terv, akkor ez az utca soron kívül bekerül a pályázatba. 
Úgy véli, szerencsés esetben jövőre mehet az építés. A tervezésre már kértünk 
árajánlatot. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, javasolja, hogy egyenként szavazzanak a 
pályázatok benyújtásáról. Egymás után ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatokat. 
 
-  Benczúrfalvai földgázelosztó-hálózat kiépítésére pályázat benyújtása 

 
A képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás nélkül) az alábbi 
határozatot hozta: 
 



 33 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
44/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Benczúrfalván 
meg kívánja építeni a települési földgázelosztó-hálózatot. A 
megvalósítás érdekében pályázatot nyújt be az Észak-Magyarországi 
Regionális Területfejlesztési Tanácshoz a „leghátrányosabb 
kistérségek felzárkóztatása” megnevezésű 2007. évi támogatásra kiírt 
pályázatra. 

 
A képviselő-testület a megvalósításhoz a lakossági hozzájárulás 
mértékét ingatlanonként 120.000 Ft-ban határozza meg. 
A megvalósítás érdekében a TIGÁZ Zrt-vel meg kell kötni a 
hozzájárulásra vonatkozó megállapodást. 
A beruházás tervezett összege: 60.099.000 Ft 
A megvalósítás pénzügyi forrásainak összetétele a következő: 
- lakossági hozzájárulás:  14.640.000 Ft 
- TIGÁZ hozzájárulás: 15.084.000 Ft 
- pályázati forrás:   30.000.000 Ft 
- önkormányzati saját erő:       375.000 Ft 

 

A képviselő-testület a saját erő összegét az önkormányzat 2007. évi 
költségvetésében biztosítja. 
 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
engedélyek beszerzésére, a TIGÁZ Zrt-vel a megállapodás aláírására, 
és a pályázat benyújtására. 
 
Határidő: értelemszerűen, illetve 2007. április 15. 
Felelős: Polgármester 

műszaki osztályvezető 
 
 
-  Hunyadi út felújítására pályázat benyújtása 
 
A képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás nélkül) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
45/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Észak-Magyarországi Regionális Területfejlesztési Tanács 
által meghirdetett Települési Önkormányzati Szilárd Burkolatú 
belterületi közutak burkolat felújításának (TEUT) támogatására 
pályázatot nyújt be.  
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A pályázat célja a Szécsény belterületén található 712 méter hosszú 
Hunyadi út burkolat felújítása.  

 
A fejlesztés megvalósulási helye: 3160 Szécsény, Hunyadi út. 

 

A fejlesztés forrásösszetétele: 
adatok: Ft-ban 

Megnevezés 2007. év 
Saját forrás  
Hitel 7.454.816 
Támogatásból igényelt összeg 7.000.000 
Egyéb támogatás (nevesítve)  
Egyéb forrás  
Összesen 14.454.816 

 
A Képviselő-testület a 2007. évi saját forrás összegét a 2007. évi 
költségvetéséről szóló 4/2007.(II.14.) számú rendeletében biztosítja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat 
benyújtására. 

 
Határidő: értelemszerűen, illetve 2007. április 15. 
Felelős: Polgármester 

Műszaki osztályvezető 
 
 
- Sallai út és Fürst Sándor út felújítására pályázat benyújtása  
 
A képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás nélkül) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
46/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Észak-Magyarországi Regionális Területfejlesztési Tanács 
által meghirdetett Települési Önkormányzati Szilárd Burkolatú 
belterületi közutak burkolat felújításának (TEUT) támogatására 
pályázatot nyújt be.  
 
A pályázat célja a Szécsény belterületén található 333 méter hosszú 
Sallai út és a kapcsolódó 239 méter hosszú Fürst Sándor út burkolat 
felújítása.  
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A fejlesztés megvalósulási helye: 3160 Szécsény, Sallai út – Fürst 
Sándor út. 

 

A fejlesztés forrásösszetétele: 
adatok: Ft-ban 

Megnevezés 2007. év 
Saját forrás  
Hitel 6.000.000 Ft 
Támogatásból igényelt összeg 5.133.600 Ft 
Egyéb támogatás (nevesítve)  
Egyéb forrás  
Összesen 11.133.600 Ft 

 
A Képviselő-testület a 2007. évi saját forrás összegét a 2007. évi 
költségvetéséről szóló 4/2007.(II.14.) számú rendeletében biztosítja.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat 
benyújtására. 
 
Határidő: értelemszerűen, illetve 2007. április 15. 
Felelős: Polgármester 

Műszaki osztályvezető 
 
 

- Közintézmények akadálymentesítésére pályázat benyújtása 
 
A képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás nélkül) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
47/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot nyújt 
be a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Szécsény, Magyar utca 15. 
szám alatti épületének, valamint a Szécsény, Rákóczi út 84. szám 
alatti Városháza (Polgármesteri Hivatal) akadálymentes 
megközelítésnek kiépítése érdekében a 2007. évi támogatásra kiírt 
pályázatra.  
 
A megvalósítás költsége 15.000 E Ft, melyhez a képviselő-testület a 
750 E Ft összegű saját erőt a költségvetésében biztosítja. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
engedélyek beszerzésére, és a pályázat benyújtására. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

Műszaki osztályvezető 
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- Helyi tömegközlekedés üzemeltetésére pályázat benyújtása 
 
A képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás nélkül) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
48/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi 
közforgalmú közlekedés normatív támogatására pályázatot nyújt be. 
 
A képviselő-testület a helyi közlekedés működtetéséhez (folyamatos 
üzemeltetéséhez és eszközfenntartási ráfordításaihoz) a 2007. évben  
1.000.0000 Ft összegű saját forrásból származó vissza nem térítendő 
önkormányzati támogatással járul hozzá. A helyi közlekedést 2007. 
január 01-től 2007. december 31-ig a Pusztaszabolcsi Helyi 
Buszközlekedési Kft-vel (7020 Dunaföldvár, Hunyadi tér 4.) kötött 
közszolgáltatási szerződés alapján folyamatosan fenntartja.  
A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy az önkormányzat 
2007. évi költségvetési rendeletében az 1.000.000 Ft összegű saját 
forrás biztosításáról gondoskodjon. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a helyi közforgalmi 
közlekedés normatív támogatási igényének benyújtására, valamint a 
közszolgáltatás végző Pusztaszabolcsi Helyi Buszközlekedési Kft-vel 
a támogatási szerződés aláírására.  
 
Határidő: a pályázat kiírásának megfelelően 
Felelős: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

 
 
-  Ligeti sportcentrum korszerűsítésére pályázat benyújtása 
 
A képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás nélkül) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
49/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot nyújt 
be a szécsényi sportcentrum korszerűsítése, humán infrastrukturális 
fejlesztése érdekében az Észak-Magyarországi Regionális 
Területfejlesztési Tanácshoz a „leghátrányosabb kistérségek 
felzárkóztatása” megnevezésű 2007. évi támogatásra kiírt pályázatra. 
A beruházás tervezett összege (bruttó):     17.536.190 Ft 
Pályázott támogatás összege:  15.782.571 Ft 
Saját erő (10 %):                        1.753.619 Ft 
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A képviselő-testület a saját erőt a Szécsényi Sportegyesülettel -  az 
összeg vállalására - kötött megállapodás alapján biztosítja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat 
benyújtására és a Sportegyesülettel, a saját erő biztosítására vonatkozó 
megállapodás aláírására.  
 
Határidő: értelemszerűen, illetve 2007. április 15. 
Felelős: Polgármester 

műszaki osztályvezető 
 
 

- Városi televízió működéséhez pályázat benyújtása 
 
A képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás nélkül) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
50/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot nyújt 
be az Országos Rádió és Televízió Testülethez a városi televízió 
működését biztosító technikai háttér kialakításához szükséges 
eszközbeszerzésre.  
 
A pályázat összköltsége:  5.840 E Ft 
A pályázott támogatás:     4.380 E Ft 
A saját erő:                        1.460 E Ft 
 
A képviselő-testület a pályázathoz szükséges saját erőt a Krúdy Gyula 
Városi Művelődési Központ és Könyvtár 2007. évi költségvetési 
rendeletében biztosítja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
14. Előterjesztés a Kossuth-liget hasznosítására 

- OLLÉ programhoz szándéknyilatkozat megtétele  
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
      Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető 
 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Amikor a három bizottság együttes ülésen tárgyalta az előterjesztést, akkor is 
elmondta, hogy kétféle pályázati lehetőség nyílik előttünk, és azért is szükséges lenne 
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a Kossuth-liget hasznosítására vonatkozó terv elfogadására. Az egyik az OLLÉ 
program, mely a világítással ellátott műfüves labdarúgópályák építésére szól, a másik, 
hogy az ETE pályázat keretében tárgyalunk a szlovákiai Szécsénykovácsi 
önkormányzatával egy közös pályázat benyújtásáról.  Ebben a közös pályázatban 
szerepelnek a petői malom helyreállítása és a szécsényi liget fejlesztésére vonatkozó 
elképzelések. 
Tegnap értesítést kapott arról, hogy az OLLÉ programban – ahová nagyon sok 
önkormányzat jelentkezett, hogy érdekelné a beruházás – kétlépcsős közbeszerzési 
eljárás bonyolítanának le, amellyel kapcsolatban önkormányzatunk részéről 
szándéknyilatkozatot kell tenni az együttműködési megállapodás megkötéséhez. 

Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 
Az együttműködési megállapodásban a részt vevő önkormányzat felhatalmazást ad a 
Programirodának a megvalósítást lehetővé tevő, a lehetséges finanszírozói és a 
kivitelezői kör meghatározására irányuló keret-megállapodásos közbeszerzési eljárás 
lefolytatására. Így gyorsabban, gördülékenyebben lehet bonyolítani a közbeszerzést.  
A kiválasztott finanszírozói és kivitelezői körből az egyes önkormányzatok 
választanak konkrét partnert az általuk igényelt "csomag", illetve egyedi igények 
megvalósítására. A választás újabb közbeszerzési eljárás nélkül, egyszerű írásbeli 
megrendelés alapján történik. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Most azt kérik, hogy a program résztvevő képviselő-testületek hatalmazzák fel a 
polgármestert a közbeszerzési eljárás első szakaszára vonatkozóan az önkormányzat 
képviseletére. A meghatalmazott polgármesterek választanak olyan ügyvivő testületet, 
amely többségi szavazással hozza meg a közbeszerzési eljárás során a szükséges 
döntéseket. A közbeszerzési eljárás második szakaszában, a konkrét pálya 
megrendelésénél, pénzügyi kötelezettségvállalásnál minden önkormányzat a maga 
nevében, a saját belső szabályai szerint jár el. Az eredeti elképzelés szerint a műfüves 
pálya a ligetben valósulna meg. Ennyit szeretett volna kiegészítésként elmondani. 
 
Az előterjesztés szerinti sportcentrumban gondolkodva készítenénk a terveket a 
Kossuth-ligetre, hogy az év második felében megjelenő ETE pályázaton indulni tudjon 
az önkormányzat. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban.  

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Javasolja, hogyha van rá mód, akkor úgy kerüljön összeállításra ez a terv, hogy a 
gyerekekre gondolva egy kalandpark is kerüljön kialakításra a ligetben.  

Smelkó István képviselő 
Kérdése, hogy végleges-e a döntés, hogy a műfüves pálya a ligetben lesz? Véleménye 
szerint jobb lenne az általános iskolában a salakos pálya helyén kialakítani, mert 
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sokkal jobban ki lehetne használni. A ligetben a másik pályázat keretében is 
megvalósítható lenne egy másféle pálya.  

Stayer László igazgató, II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde 
A foci nagyon a szívügye, és örül, hogy felmerült annak lehetősége, hogy az OLLÉ 
program keretében megvalósuló műfüves pálya az általános iskola területén lenne. 
Véleménye szerint a ligeti projektet, amelyre az ETE pályázati lehetőség kedvező 
feltételeket nyújthat, külön kellene választani ettől az OLLÉ programtól. Úgy tudja, 
hogy az OLLÉ program országos szinten fogja össze a pályaépítési igényeket, ezért a 
költségek egy önkormányzatra vetítetten jelentősen csökkennek, a megvalósításhoz 
pedig egy hitelkonstrukciót biztosítanak.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az Európai Területi Együttműködés (ETE) program keretében uniós forrásokra lehet 
majd pályázni. A pályázati kiírások az év második felében fognak megjelenni. 
Önkormányzatunk a Szécsénykovácsi önkormányzattal közösen tervezi a pályázat 
benyújtását, mely szlovák oldalról a petői vízimalom felújítását tartalmazza, mi pedig 
a liget felújítását tervezzük megpályázni. 
 
A műfüves pályával kapcsolatban javasolja, hogy a műszaki osztályvezető az 
érintettekkel együtt vizsgálja meg annak lehetőségét, hogy az általános iskola területén 
kerüljön megépítésre. Vélemény szerint sem biztos, hogy az OLLÉ program 
összekapcsolható a másik tervezett pályázattal. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Amikor szándékunkat jeleztük az OLLÉ programban való részvételre, akkor a ligetet 
jelöltük meg helyszínként, melyet akkor meg is vizsgáltak. Amennyiben a testület úgy 
dönt, akkor a másik helyszínt is felmérik, hogy alkalmas-e a pálya megépítésére.   

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Kérdése, hogy a petői vízimalom „élő” vízimalom lenne? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Igen, a tervek szerint a szécsénykovácsi önkormányzata megvásárolja a jelenleg 
magánkézben lévő malmot, melynek épülete igen rossz állapotban van, viszont az 
eszközök megvannak benne. Egyfajta ipari műemléknek is felfogható. A határon 
átnyúló kapcsolatok, és az idegenforgalom fejlesztése érdekében merült fel a közös 
pályázat gondolata, melyre a konkrét tervek készülnek.  

Antal Ferenc képviselő 
Kérdése, hogy ma feltétlenül döntést kell abban hozni, hogy hol legyen a műfüves 
pálya? Véleménye szerint alaposan meg kell fontolni a döntést. Vizsgálni kell, hogy a 
pálya megközelíthetősége hol szerencsésebb, hogyan biztosítható a felügyelete, időbeli 
elérhetősége. Első megközelítésben azt mondja, hogy a ligetben jobb helyen lenne. 
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Smelkó István igazgató, Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár 
Éppen a biztonság miatt is jobb lenne az általános iskola területén. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő 
Kérdései: A 20 x 40 méteres pálya egyáltalán elfér-e az általános iskola udvarán? Kell-
e a salakos pálya, ami jelenleg ott van? Nem zavarná ez a pálya a környékbeli lakókat? 

Stayer László igazgató, II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde 
Valószínűleg annyira zavarná a lakókat, mint most a salakos pálya. Védettebb helyen 
lenne, a nyitva tartását pedig jobban le lehetne szabályozni. Aki odaköltözik, az 
tisztában van vele, hogy mit jelent egy iskola és annak udvara szomszédságában lakni. 
A műfüves pályára nagyobb szükség lenne mint a salakosra, télen is jobban 
kihasználható. Az említett méret elfér, és még hozzáteszi, hogy az álma egy 35 x 50 
méteres pálya lenne. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A kérdés, hogy megragadjuk-e a lehetőséget arra, hogy megépítsünk egy műfüves 
pályát a program keretében. Az általános iskola udvarán lévő salakos pálya már 
elavult, korszerűtlen, a felújítása is sok pénzbe kerülne. Személy szerint az iskola 
udvarát javasolná helyszínnek. 

Takács Béla képviselő 
Az általános iskola udvarán lévő kosárlabda palánkot le kellett szerelni, mert késő este 
ott zajongtak a fiatalok, és nem az általános iskolások, hanem az idősebbek. Helyette 
nem biztosítottunk máshol lehetőséget a kosárlabdázásra. Személy szerint a 
legközelebb lakik a pályához, de támogatja a megépítést, ha azt az általános iskolások 
és az óvodások fogják használni. Támogatja akkor is, ha azt felnőttek is használhatják, 
de ennek szabályait szigorúan meg kell állapítani. Azt azért figyelembe kell venni, 
hogy a lakók biztos fognak hőbörögni, ha este 10 után is zaj lesz ott. 

Smelkó István képviselő 
Úgy tudja, a lakók azért tiltakoztak a kosárlabda ellen, mert éjszaka is használták a 
pályát. Azon a helyen jelenleg is pálya van, csak salakos, aminek pora szintén zavarja 
az ott lakókat. 

Stayer László igazgató, II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde 
A pálya helye a programhoz való csatlakozáskor már meg lett határozva a ligetben, de 
véleménye szerint ezt meg lehet még módosítani.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tájékoztatásul elmondja még, hogy ez nem pályázat, hanem a program keretében 
hitelt kell felvenni, amit előre rögzített feltételek szerint, kedvezményes kamatozással, 
15 év alatt kell visszafizetni. Ez évi 2 millió forintos törlesztést fog jelenteni. Erről kell 
dönteni. 
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Sümegi Tamás képviselő 
Kérdések, hogy egy kis uszodát nem lehetne megvalósítani a ligetben? Egy 
sportcentrumnak szerves része kellene, hogy legyen.  

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Az uszodát a ’90-es évek elején a könyvtár udvarára álmodta meg az akkori 
városvezetés. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az uszoda régi vágya mindenkinek, de azt tudni kell, hogy az uszoda működtetése 
mindenhol veszteséges. A Duramen Kft-nek már tervei vannak egy tanuszodára, 
melyet az általuk létrehozott turistaközpont keretében akarnak megvalósítani. Talán ez 
lehet majd a megoldás az uszodára. Azt látni kell, hogy az önkormányzat nem lenne 
képes egyedül üzemeltetni egy uszodát, ahhoz mindenképpen magántőkét is be kellene 
vonni. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Az uszoda működését általában olyan csomagban kezelik, hogy kapcsolják egyéb 
olyan tevékenységekhez, melyek nyereségesebbek. 

Vizi Zoltán képviselő 
Kérdése, hogyha az önkormányzat mégsem tudja vállalni az évi 2 millió forintot, ami a 
füves pálya építéséhez szükséges, akkor vissza lehet még lépni? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Igen, a visszalépési lehetőség megvan. Amikor az önkormányzat részére olyan teher 
van, amit nem tudunk vállalni, akkor visszalép.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, javasolja, hogy először szavazzanak a 
Kossuth-liget fejlesztési elképzeléseiről, azzal a kiegészítéssel, hogy egy Kalandparkot 
is ki kell alakítani a gyermekek részére. Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot az 
előterjesztés szerint. 
 
A képviselő-testület fentiek után 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
51/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Kossuth-liget 
fejlesztési elképzeléseit elfogadta. 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat benyújtása érdekében 
a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester, Műszaki osztályvezető 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ezután ismerteti, és szavazásra bocsátja az OLLÉ programban való részvételre 
vonatkozó határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
52/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az OLLÉ 
programmal kapcsolatos tájékoztató tartalmát megismerve, az abban 
foglaltakkal egyetértve, a programban való részvételi szándékát 
kinyilvánítja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a csatlakozási nyilatkozat aláírására. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

Műszaki osztályvezető 

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Szavazásra bocsátja azon határozati javaslatot, hogy meg kell vizsgálni a műfüves 
pálya helyként az általános iskola udvarát is. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
53/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megbízza a 
műszaki osztályvezetőt, hogy az érintettek bevonásával vizsgálja meg, 
hogy a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola udvara alkalmas-e az 
OLLÉ program keretében megvalósuló 20 x 40 méteres műfüves 
pálya megépítésére.  
A vizsgálat eredményét a soron következő képviselő-testületi ülésen 
terjessze elő. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Műszaki osztályvezető 
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15.   Előterjesztés létszámleépítésre a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda 
és Bölcsőde intézményénél  

        (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Az önkormányzat 2007. évi költségvetési rendelete a szabályozza az általános iskola, 
óvoda és bölcsőde intézménynél a létszámkeretet. Ennek értelmében 5 fő pedagógus 
végleges álláshely megszüntetése szükséges. Ez a nyugdíjazás miatt felmentett öt 
pedagógus álláshelye. 
Tájékoztatást ad arról, hogy április 15-éig lehet benyújtani az önkormányzati és 
területfejlesztési miniszter által kiírt „Helyi Önkormányzatok létszámcsökkentési 
döntéseivel kapcsolatos egyszeri költségvetési támogatás igénylésének, döntési 
rendszerének, folyósításának és elszámolásának részletes feltételeiről” szóló 
pályázatot. A pályázati kiírásnak megfelelően elkészült a határozati javaslat.  
Ugyancsak az általános iskolánál 1 fő gyógypedagógiai asszisztens álláshelyének 
megszüntetésére is sor kerülne a feladatellátás racionálisabb megszervezéséből 
adódóan 2007. április 1-től, erre a létszámra nem lehet a pályázatot benyújtani. 
Kéri a képviselő-testületet az előterjesztés megtárgyalására és a határozati javaslatok 
elfogadására. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel hozzászóló nem jelentkezett, egyenként szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatok elfogadását.  
 
Fentiek után a képviselő-testület 12 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
54/2007.(III.27.) számú határozata 

 
1./ Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 

intézményének működőképességének fenntartása, a feladatellátás 
racionálisabb megszervezéséből adódóan, a költségek csökkentése 
miatt a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde 
intézményénél 5 fő nyugdíjazás miatt felmentett pedagógus 
álláshelyét megszüntette a 2007. évi költségvetésről szóló 
4/2007.(II.14.) rendelet 9. §-ában meghatározott és engedélyezett 
létszámkeret kialakítása érdekében, valamint a 10. § (2) bekezdés 
7.pontjában foglaltaknak megfelelően. Az 5 fő pedagógus végleges 
álláshely megszüntetésére létszámcsökkentési pályázat benyújtását 
rendeli el. 
 

2./ A Képviselő-testület a munkáltatóval egyeztetett és nyilatkozik, hogy 
az önkormányzat költségvetési szerveinél a meglévő üres 
álláshelyeken, az előreláthatólag megüresedő álláshelyeken, illetve 
szervezeti változás, feladatátadás következtében az önkormányzat 
fenntartói körén kívüli munkáltatónál az érintett álláshelyen 
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foglalkoztatottak - közalkalmazotti jogviszonyban töltött ideje 
folyamatosságának megszakítása nélküli - továbbfoglalkoztatására 
nincs lehetőség. Képzettségének megfelelő más munkahelyet, 
munkakört felajánlani nem tud. 

 

3./ A II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola Óvoda és Bölcsőde 
intézményben 2007. február 27-én kelt nyugdíjazás miatt felmentett 5 
fő pedagógus álláshelye kerül be a létszámcsökkentési pályázat 
benyújtásához.  

 

II. Rákóczi Ferenc 
Általános Iskola 

Óvoda és Bölcsőde 
Szécsény 

 
2007. 01.01.  

Létszám,  
álláshely 

 (fő) 

Határozatlan 
idejű 

közalkalmazotti 
kinevezéssel                                                 

érintett létszám 
(fő) 

Rendeletben 
elfogadott 

létszámkeret, 
álláshely 
2007.évre 

(fő) 
Intézmény összesen: 118  113 
Végleges álláshely 
megszűnés: 

 5  

Pályázati létszám:  5  
 

4./ A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal Pénzügyi és 
Intézményirányítási Osztályát, hogy az Önkormányzati és 
területfejlesztési miniszter által kiírt „helyi önkormányzatok 
létszámcsökkentési döntéseivel kapcsolatos egyszeri költségvetési 
támogatás igénylésére” a létszámcsökkentéssel kapcsolatos  pályázatot 
készítse el és nyújtsa be 2007. április 15-ig a Magyar Államkincstár 
Nógrád Megyei Területi Igazgatóságához. 
 

5./ Az Önkormányzat a 217/1998. (XII.30.) Korm. rendelet 60. § (1) 
bekezdés a./b./ pontja szerint a létszámcsökkentését úgy hajtotta 
végre, hogy az „önkormányzat hivatala tevékenységi körébe tartozó 
feladatok változatlansága mellett azok változatlan színvonalú ellátását 
a tárgyévben és az azt követő években is biztosítani tudja.” 
 
Határidő: azonnal és értelemszerűen 
Felelős: Polgármester, Jegyző, Pénzügyi és Intézményirányítási 

Osztály vezetője, II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola 
igazgatója 

 
Fentiek után a képviselő-testület 11 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testületének  
55/2007.(III.27.) számú határozata: 

 
1./ Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

önkormányzat intézményének működőképességének fenntartása, 
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költségek csökkentése érdekében a feladatellátás racionálisabb 
megszervezéséből adódóan a 2007. évi költségvetésről szóló 
4/2007.(II.14.) rendelet 9. §-ában meghatározott és engedélyezett 
létszámkeret kialakítása érdekében a II. Rákóczi Ferenc Általános 
Iskola Óvoda és Bölcsőde intézményénél 1 fő gyógypedagógiai 
asszisztens álláshelyének 2007. április 1-től történő megszüntetését 
– felmentéssel – elrendeli. 

 

2./ A Képviselő-testület a munkáltatóval történő egyeztetése során 
nyilatkozik, hogy az önkormányzat költségvetési szerveinél a 
meglévő üres álláshelyeken, az előreláthatólag megüresedő 
álláshelyeken, illetve szervezeti változás, feladatátadás 
következtében az önkormányzat fenntartói körén kívüli 
munkáltatónál az érintett álláshelyen foglalkoztatott - 
közalkalmazotti jogviszonyban töltött ideje folyamatosságának 
megszakítása nélküli - továbbfoglalkoztatására nincs lehetőség. 
Képzettségének megfelelő más munkahelyet, munkakört, 
részmunkaidőben sem tud felajánlani. 

 
Határidő: azonnal és értelemszerűen 
Felelős: Polgármester, Jegyző, Pénzügyi és Intézményirányítási 

Osztály vezetője, II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola 
igazgatója 

 
16.  Könyvvizsgálói pályázat kiírása 
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.)   
       Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Törvény írja elő, hogy önkormányzatunknak könyvvizsgálót kell alkalmazni, s azt is, 
hogy milyen feltételeknek kell megfelelnie. Ez alapján készült a határozati javaslat. 
Kéri a képviselő-testületet az előterjesztés elfogadására. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslat elfogadását. 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
56/2007.(III.27.) számú határozata 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete könyvvizsgáló 
feladatok ellátására pályázatot ír ki, 2007. május 1-től, 4 éves 
időtartamra, az alábbi feltételek szerint: 
 

A pályázaton részt vehet: 
a Magyar Könyvvizsgálói Kamara által vezetett könyvvizsgálói 
névjegyzékben szereplő „költségvetési” minősítésű könyvvizsgáló, 
valamint könyvvizsgálói szervezet. 
 

A könyvvizsgáló feladata különösen: 
- az önkormányzat befektetett eszközeinek, készletállományának, 

pénzeszközeinek, követeléseinek és kötelezettségeinek, 
pénzmaradványának és eredményének, valamint a Képviselő-
testület elé terjesztett költségvetési és zárszámadási rendelet-
tervezeteinek vizsgálata; 

- a pénzügyi helyzet elemzése, különösen az adósságot keletkeztető 
kötelezettségvállalások tekintetében. 

 

A pályázathoz csatolni kell: 
- szakmai önéletrajzot, 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi 

bizonyítványt; 
- referenciajegyzéket, kiemelve az önkormányzatok terén végzett 

tevékenységet, könyvvizsgáló szervezet esetében cégismertetőt is; 
- a bejegyzett könyvvizsgáló képesítésére vonatkozó 

dokumentumokat (vagy hitelesített másolatot); 
- nyilatkozatot a folyamatos tevékenység-ellátás 4 éves 

biztosításáról; 
- szervezet esetében a cégbírósági bejegyzést (vagy hitelesített 

másolatot); 
- a vállalási díjat (alapdíj + ÁFA megjelöléssel). 
 

A pályázatot cégjelzés nélküli zárt borítékban – „Könyvvizsgáló” – 
megjelöléssel, Szécsény város polgármesteréhez kell benyújtani. 
A pályázat benyújtásának határideje: a hirdetés megjelenésétől 
számított 30 napon belül. A pályázat elbírálása a soron következő 
képviselő-testületi ülésen. 
 
A Képviselő-testület utasítja a Polgármesteri Hivatal Titkársági és 
Szervezési Osztályát, hogy a pályázati kiírást a Nógrád Megyei 
Hírlapban, egy alkalommal jelentesse meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

17. Előterjesztés Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosítására 

        (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
        Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Mivel a továbbiakban csak 1 fő tanácsnok lesz, javasolja, hogy az eddig két 
tanácsnokra vonatkozó valamennyi terület felügyelete kerüljön megnevezésre, 
nevezetesen a műemléki és idegenforgalmi feladatok is. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Támogatja ezt az indítványt. Javasolja, hogy a tervezetet az „1 fő városfejlesztési, 
műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnokot választ” megnevezéssel vegye 
figyelembe, a hozzá tartozó feladatokkal együtt. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő 
Jelzi, hogy miután Őze János lemondott képviselő helye megüresedett a Műemléki, 
idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottságban, egyenlő számban vannak a bel- és 
kültagok.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Jelzi, hogy szívesen lenne a városfejlesztési bizottság tagja. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri, hogy előbb szavazzanak a rendelet-tervezet elfogadásában. Aki az előbb 
ismertetett indítvánnyal pontosítva elfogadja az SZMSZ módosítására vonatkozó 
rendelet-tervezetet, az igennel szavazzon. 
 
A képviselő-testület a rendelet-tervezetet elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
13/2007.(III.28.) rendelete 

az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 3/2007.(II.01) rendelet 

módosításáról 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló többszörösen módosított 1999. évi LXV törvény 
18. § (1) bekezdésében foglalt felhatalmazás alapján, az Önkormányzat és 
Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2007.(II.01.) 
számú rendeletét (továbbiakban: SZMSZ) az alábbiak szerint módosítja: 

                                                                    
1. § 

(1) Az SZMSZ 67. §. (1) bekezdésében az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági 
és Sport Bizottság tagjainak száma 7 főről 5 főre módosul.  
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(2) Az SZMSZ 67. § (2) bekezdésében hivatkozott, bizottságok tagjainak 
névsorát tartalmazó, 7. sz. melléklet helyébe e rendelet melléklete 
kerül. 
 

2. § 
(1) Az SZMSZ 73. § (1) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés kerül:  

 
„(1) A képviselő-testület az adott választási ciklus egészére 
városfejlesztéssel, műemlékvédelemmel és idegenforgalommal 
kapcsolatos önkormányzati feladatkörök ellátásának felügyeletére 1 fő 
városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnokot 
választ.” 
 

(2) Az SZMSZ 73. § (2) bekezdésében a „tanácsnokok felügyelik” 
kifejezés helyébe a „tanácsnok felügyeli” kifejezés kerül  

 
(3) Az SZMSZ 73. § (3) bekezdésében a „tanácsnokok” kifejezés helyébe 

a „tanácsnok” kifejezés kerül. 
 
(4) Az SZMSZ 73. § (4) bekezdésében a „tanácsnokok” kifejezés helyébe 

a „tanácsnok” kifejezés kerül  
 
(5)  Az SZMSZ 73. § (5) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés kerül: 
 

„(5) A tanácsnok a tevékenységéről kétévente köteles beszámolni a 
képviselő-testületnek.” 

3. § 
E rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 

 
Szécsény, 2006. március 27. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A bizottságok összetételére vonatkozóan most szeretne javaslatot tenni. 
Mivel Sümegi Tamás képviselő úr majdnem minden bizottságnak tagja, kéri, hogy az 
oktatási bizottsági tagságáról mondjon le, mivel az előbb döntött a testület, hogy a 
bizottság a továbbiakban 5 fővel működik. 

Sümegi Tamás képviselő 
Már körülbelül másfél hónapja, a képviselői lemondás után tudni lehetett, hogy 
változások lesznek a bizottságok összetételében. Jó néven vette volna, ha a 
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polgármester asszony ezzel a kérésével már korábban és személyesen megkeresi. De 
kompromisszumkészségét bizonyítva, most lemond tagságáról az oktatási 
bizottságban. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel Smelkó István képviselővé választása miatt továbbra nem lehet kültag az 
oktatási bizottságban, javasolja, hogy a Településrészi Bizottságba beltagként válassza 
meg a testület Vizi Zoltán képviselő úr helyére. 

Vizi Zoltán képviselő 
Nyilatkozik, hogy lemond a Településrészi Bizottsági tagságáról. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel más javaslat nem hangzott el, szavazásra bocsátja a bizottságok összetételére 
vonatkozó határozati javaslatokat. 
 
- Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság  
 
A képviselő-testület az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság összetételére 
vonatkozó javaslatot 13 igen szavazattal (ellenszavazat nélkül, az érintett 1 fő 
képviselő nem szavazott) elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
57/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 186/2006. 
(X.16.) számú határozattal létrehozott Oktatási, Művelődési, Ifjúsági 
és Sport Bizottság összetételét az alábbiak szerint állapítja meg: 
 

Elnök: Antal Ferenc 
Tagok: Szenográdi Ferenc 
 Varga Béla 
Kültagok: Barinyák Károly 
 Hasznosi Márk  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
- Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési bizottság összetétele 
 
A képviselő-testület a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság 
összetételére vonatkozó javaslatot 13 igen szavazattal (ellenszavazat nélkül, az érintett 
1 fő képviselő nem szavazott) elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
58/2007.(III.27.) számú határozata 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 185/2006. 
(X.16.) számú határozattal létrehozott Műemléki, Idegenfogalmi és 
Városfejlesztési Bizottság összetételét az alábbiak szerint állapítja 
meg: 
 

Elnök: Dr. Kerényi Csaba 
Tagok: Dr. Havasi Zoltán 
 Sümegi Tamás  
 Takács Béla  
Kültagok: Halmosi György 
 Majoros István 
 Máté Csaba 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
- Településrészi Bizottság összetétele 
 
A képviselő-testület a Településrészi Bizottság összetételére vonatkozó javaslatot 12 
igen szavazattal (ellenszavazat nélkül, az érintett 2 fő képviselő nem szavazott) 
elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
59/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 188/2006. 
(X.16.) számú határozattal létrehozott Településrészi Bizottság 
összetételét az alábbiak szerint állapítja meg: 
 

Elnök: Daróczi Tiborné 
Tagok: Sümegi Tamás 
 Smelkó István 
Kültagok: Pintér Sándor 
 Kelecsényi László 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

19.  Közbeszerzési szabályzat módosítása 
       Előterjesztő: Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 
 

Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 
Az előző napirendhez kapcsolódva terjeszti elő a közbeszerzési szabályzat 
módosítását, mivel a tanácsnokok személyében és a bizottságokban történt változások 
ezt szükségesség teszik. 
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Javasolja, hogy a szabályzat IV. 4. pontja, mely felsorolja, hogy a Bíráló Bizottság 
ülésein ki vehet részt tanácskozási joggal, egészüljön ki a városi főépítésszel, és az 
SZMSZ módosítása miatt a tanácsnok megnevezését is pontosítani kell a következők 
szerint: városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok. 
A 2. számú mellékletben is pontosítani kell a tanácsnok megnevezését. Javasolja, hogy 
Őze János főépítészként kerüljön be a felsorolásba, amennyiben vállalja ezt a 
feladatot. 

Őze János városi főépítész 
Nyilatkozik, hogy elvállalja.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a közbeszerzési szabályozat 
módosításának elfogadását az alpolgármester asszony előterjesztése szerint. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
60/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 227/2006. 
(XII.19.) számú határozattal elfogadott közbeszerzési szabályzatot az 
alábbiak szerint módosítja: 
„Az ajánlatkérő nevében eljáró és az eljárásba bevont személyekkel, 
szervezetekkel kapcsolatos szabályok” című fejezet IV. 4. pontjában: 

-  a tanácsnok megnevezése helyesen: városfejlesztési, műemlék-
védelmi és idegenforgalmi tanácsnok. 

-  a városfejlesztés szempontjából nagy jelentőséggel bíró 
beruházások esetén tanácskozási joggal részt vesz a Bíráló 
Bizottság ülésein a városi főépítész is. 

 
A közbeszerzési szabályzat 2. számú mellékletének harmadik 
bekezdése helyébe az alábbiak kerülnek:  
  
Bíráló Bizottság ülésén – városfejlesztés szempontjából nagy 
jelentőséggel bíró beruházásokhoz kapcsolódó közbeszerzések 
esetén - tanácskozási joggal részvevők:  
Dr. Kerényi Csaba Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési 

Bizottság elnöke 
Dr. Havasi Zoltán Városfejlesztési, műemlékvédelmi és 

idegenforgalmi tanácsnok  
Őze János       Városi főépítész 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
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19.  Vagyonügyek 
 
a./ Horváth Béla területvásárlási kérelme 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta három bizottság az együttesen tartott ülésén. 
Kéri az elnököket, ismertessék a bizottságok állásfoglalását, javaslatát. 

Daróczi Tiborné képviselő, a Településrészi Bizottság elnöke 
A Településrészi Bizottság egyhangú, 5 igen szavazattal támogatta a kérelem 
teljesítését. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A városfejlesztési bizottság egyhangú szavazással javasolja a terület értékesítését 
Horváth Béla kérelmező részére. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság is egyhangú szavazással javasolta értékesítésre a kért 1360 hrsz. 
alatti, 120 m2 területű ingatlant, és 2.000 Ft/m2 összegben javasolja megállapítani az 
eladási árat. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Kérdése, hogy az ár megállapítása egzakt módon történik, vagy ad hoc jelleggel dönt 
ebben a bizottság.  

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A városban kialakult piaci telekárak, valamint az önkormányzat által korábbi 
ingatlanértékesítések figyelembevételével teszi meg javaslatát a bizottság, továbbá 
figyelembe veszik, hogy a rendezési terv szerint mire használható a terület.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a bizottságok javaslatát is figyelembe véve 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
61/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Horváth Béla 
Szécsény, Damjanich út 25. szám alatti lakos kérelmének helyt ad, és 
a Szécsény, Damjanich út 1360 hrsz. alatti, 120 m2 területű ingatlant 
értékesíti a kérelmezőnek. 
Az adásvételi szerződés megkötése előtt az ingatlant érintő 
szennyvízcsatorna szolgalmi jogot be kell jegyeztetni, és a korábban 
elbontott épület törlését az ingatlan-nyilvántartáson át kell vezettetni.  
A képviselő-testület az ingatlan vételárát 2.000 Ft/m2, összesen 
240.000 Ft összegben határozza meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi 
szerződés megkötésére. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

Műszaki osztályvezető 
 
 
b./ Bangó Gézáné ingatlanvásárlási kérelme 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta három bizottság az együttesen tartott ülésén. 
Kéri az elnököket, ismertessék a bizottságok állásfoglalását, javaslatát. 

Daróczi Tiborné képviselő, a Településrészi Bizottság elnöke 
A Településrészi Bizottság egyhangú szavazással támogatta a kérelem teljesítését. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A városfejlesztési bizottság egyhangú szavazással javasolja az ingatlan értékesítését 
Bangó Gézáné kérelmező részére. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság is egyhangú szavazással javasolta a 2613 hrsz. alatti, 
tűzoltószertár megnevezésű, 1005 m2 területű ingatlan értékesítését kérelmező részére, 
és az ingatlan vételárát 1.200.000 Ft + áfa, összesen 1.400.000 Ft összegben javasolja 
megállapítani. A bizottság támogatja a rendeletmódosítást is, mely szerint az ingatlan a 
forgalomképes egyéb vagyon körébe kerüljön. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban.  
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Antal Ferenc képviselő 
Kérdése, hogy ennyiért megveszi a kérelmező az ingatlant? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Előzetes tárgyalások során úgy nyilatkozott, hogy igen. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, először a vagyonrendelet módosítására 
vonatkozó javaslatot bocsátja szavazásra.   
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
14/2007.(III.28.) rendelete 

az önkormányzat vagyonáról szóló 
7/2005.(III.26.) rendelet módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete (a továbbiakban: 
Rendelet) az alábbiak szerint módosítja. 
 

1. § 
Az önkormányzat vagyonáról szóló 7/2005.(III.26.) számú rendelet .. 
számú mellékletéből (Korlátozottan forgalomképes törzsvagyon) az 
alábbi ingatlant a rendelet 3. számú mellékletébe (Forgalomképes 
egyéb vagyon) helyezi át: 
 

Hrsz Megnevezés  Terület 

2613 Tűzoltószertár 1005 m2 
 

2. § 
E rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 

 
Szécsény, 2007. március 27. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ezek után a bizottságok javaslatait is figyelembe véve szavazásra bocsátja az 
értékesítésre vonatkozó határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
62/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Bangó Gézáné 
Nógrádmegyer, Arany János út 20. szám alatti lakos kérelmének helyt 
ad, és a Benczúrfalva, Fő út 34. szám és 2613 hrsz. alatti, 
tűzoltószertár megnevezésű, 1005 m2 területű ingatlant értékesíti 
kérelmezőnek. 
Az ingatlan vételárát 1.200.000 Ft + áfa, összesen 1.400.000 Ft 
összegben határozza meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi 
szerződés megkötésére. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

Műszaki osztályvezető 
 
 
c./  Alpin Kft. területvásárlási kérelme  
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta a három bizottság az együttes ülésén, kéri a bizottsági 
elnököket, ismertessék javaslatukat a kérelemmel kapcsolatban. 

Daróczi Tiborné képviselő, a Településrészi Bizottság elnöke 
A Településrészi Bizottság – egyhangú szavazással – elfogadásra javasolja az 
előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság egyhangúlag támogatta a 
terület értékesítését, és a szerződésbe garanciák beépítését javasolja, mely a 
környezetvédelemre és a beruházás megvalósítására vonatkozik. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta a terület értékesítését, valamint 
elfogadásra javasolja a kérelmező által kért 800 Ft/m2-es árat és a fizetési ütemezést. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tájékoztatást ad arról, hogy a vevő jelezte szándékát, hogy személyesen is 
bemutatkozna a testületi ülésen. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a bizottsági javaslatokat is figyelembe véve, 
szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását. 
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Fentiek után a képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
63/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Alpin Kft. 
(Esztergom, Mély út 18331 hrsz.) kérelmének helyt ad, és a szécsényi 
0332/33 hrsz. alatti, szántó megnevezésű terület egy részét (kb. 10.000 
m2) az alábbi feltételekkel értékesíti kérelmezőnek. 
Az adásvételi szerződés megkötése előtt a művelési ágból történő 
kivonást, a belterületbe vonást, illetve a terület megosztását el kell 
végeztetni. Az adásvételi szerződésnek tartalmazni kell az alkalmazott 
technológiára és a munkahelyteremtés feltételeire vonatkozó 
kikötéseket, illetve a területre vonatkozóan a beépítési kötelezettség 
előírásokat. 
Az ingatlan vételára 800 Ft/m2 (összesen: 8.000.000 Ft), melyet az 
alábbi ütemezés szerint fizet meg a kérelmező: 
-  a vételár 30 %-át (2.400.000 Ft-ot) az adásvételi szerződés 

aláírásakor; 
-  további 40 %-ot (3.200.000 Ft-ot) 2007. december 15-ig 
-  a fennmaradó 30 %-ot (2.400.000 Ft-ot) pedig 2008. június 30-ig. 
 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adás-vételi 
szerződések megkötésére.  
 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

Műszaki osztályvezető 
 
 
 
d./ Városközpont rehabilitációjához területvásárlás 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ezt a napirendet is megtárgyalta a három bizottság az együttes ülésen. Kéri a bizottsági 
elnököket, ismertessék állásfoglalásukat, javaslatukat. 

Daróczi Tiborné képviselő, a Településrészi Bizottság elnöke 
A Településrészi Bizottság valamennyi tagja az előterjesztés elfogadását javasolja a 
képviselő-testületnek. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság egyhangúlag támogatta a 
terület megvásárlását.   
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Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság is egyhangú szavazással javasolja a képviselő-testületnek a 
terület megvásárlását.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a bizottsági javaslatoknak megfelelően 
szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az érintett képviselő, Varga Béla nem szavazott) az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

64/2007.(III.27.) számú határozata 
 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a városközpont 
felújítás II. ütemben tervezett munkák megvalósíthatósága érdekében 
meg kívánja vásárolni az EIS TRADE KFT (Szécsény, Ludányhalászi 
út 2.) tulajdonában lévő Szécsény, Rákóczi út 81-83. szám és 74 hrsz. 
alatti beépítetlen területet. 
Az ingatlan vételárát felek közösen 16.000.000 Ft + áfa, összesen 
19.200.000 Ft összegben határozzák meg. A terület vételárának 
kifizetésére sikeres pályázat esetén kerül sor. Amennyiben az 
önkormányzat a vételárat 2008. július 30-ig nem tudja megfizetni, úgy 
a terület tulajdonjoga visszaszáll az eladóra. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adás-vételi 
szerződés aláírására. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

Műszaki osztályvezető 
 
 
e./ Egészségügyi központ bővítéséhez területvásárlás 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta a három bizottság az együttes ülésen. Kéri a 
bizottsági elnököket, ismertessék állásfoglalásukat, javaslatukat. 

Daróczi Tiborné képviselő, a Településrészi Bizottság elnöke 
A Településrészi Bizottság valamennyi tagja az előterjesztés elfogadását javasolja a 
képviselő-testületnek. 
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Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság egyhangúlag támogatta a 
terület megvásárlását.   

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság is egyhangú szavazással javasolja a képviselő-testületnek a 
terület megvásárlását.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a bizottsági javaslatoknak megfelelően 
szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 14 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

65/2007.(III.27.) számú határozata 
 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Egészségügyi 
központ bővítésének megvalósíthatósága érdekében meg kívánja 
vásárolni dr. Szarvas Tamás (3104 Salgótarján, Kinizsi P. utca 20.) 
tulajdonában lévő Szécsény, Haynald L. utca 130/2. hrsz. alatti 
beépítetlen területet. 
Az ingatlan vételárát felek közösen 5.000.000 Ft összegben 
határozzák meg.  
A terület vételárának kifizetésére sikeres pályázat esetén kerül sor.  
 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adás-vételi 
szerződés aláírására. 
 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

Műszaki osztályvezető 
 
 
d./ 82/2 hrsz-ú és 76 hrsz-ú ingatlanok közötti telekhatár rendezés 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A Velics-udvar és a Szögletes-bástya közötti helyreállítandó várfalszakasz 
önkormányzati tulajdonba kell, hogy kerüljön. A jelenlegi tulajdonossal egyeztető 
tárgyalást folytattunk ez ügyben, és 1 Ft-os vételárban állapodtunk meg. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Kérdése, hogy mekkora területről van szó? 
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Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Összesen 12 négyzetméterről lenne szó, mely területre szükség van a tervezett 
projekthez.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselőket, támogassák a telekhatár rendezést, mely fontos ahhoz, hogy a 
pályázatot be tudjuk nyújtani a városközpont felújítás II. ütemére. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
66/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete és a Vár-Center 
Kft. (Szécsény, Dugonics u. 1.) a Vár-Center Kft. tulajdonában álló 
82/2 hrsz-ú és az Önkormányzat tulajdonában lévő 76 hrsz-ú 
ingatlanok közötti telekhatárt úgy módosítják, hogy várfal teljes 
területe az önkormányzati területhez kerüljön átcsatolásra. 
A területet az Önkormányzat 1 (egy) Ft-ért vásárolja meg. A 
telekalakítás költsége az Önkormányzatot terheli. 
Az adásvételi szerződés megkötése előtt az ingatlan-nyilvántartásban 
történő átvezetést el kell végeztetni. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi 
szerződés megkötésére. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Műszaki osztályvezető 
 
 
20. Egyebek 
a./  Hortenzia Időskorúak Ellátásáért Kiemelten Közhasznú Alapítvány kérelme  
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A HORTENZIA Időskorúak Ellátásáért Kiemelten Közhasznú Alapítvány 
kuratóriumának elnökétől 2007. február 8-án érkezett a kérelem, melyben az Idősek 
Ápoló Otthona működéséhez 1.150 E Ft/hó működési hozzájárulást igényelt. A 
képviselő-testület a kérelmet február 13-i ülésén megtárgyalta, de a szavazás nem 
hozott eredményt, ezért olyan döntés született, hogy további egyeztető tárgyalást kell 
folytatni a HORTENZIA Alapítvány képviselőjével.  



 60 

Erről az egyeztetésről feljegyzés készült, melyet felolvasás útján ismeretet a képviselő-
testülettel. (Feljegyzés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Megkérdezi Bagó Istvánt, a Hortenzia Alapítvány jelenlévő képviselőjét, hogy 
kérelmét továbbra is fenntartja-e? 

Bagó István Hortenzia Alapítvány képviselője 
Nyilatkozik, hogy az Alapítvány a kérelmét, továbbra is fenntartja. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Megkérdezi a Pénzügyi Bizottság és az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnökét, 
hogy kívánnak-e mást is elmondani, mint ami a feljegyzésben szerepel. 

Pintér Sándor képviselő, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke 
Újabbat nem tud hozzátenni, mint amit már elmondott. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
Az új képviselőknek szeretné elmondatni, hogy 2003-ban döntött arról az előző 
képviselő-testület, hogy az idősek otthonát vállalkozásba adja. Ez úgy történt, hogy a 
működtetéssel adtuk a 21 bentlakót is. Pintér Sándor bizottsági elnök mondta: „mégis 
visszaszáll a fizetés az önkormányzatra” – ezzel kapcsolatban elmondja, hogy az 
önkormányzat eddig is folyamatosan hozzájárult minden évben az ápolóotthon 
működéséhez, csak jóval kevesebb összeggel, mint amibe 2003-ban került a 
működtetés. 2003-ban kb. 40 millió forint volt az ápolóotthon fenntartása, ebből 
valamivel több, mint 15 millió forint volt az állami normatíva, vagyis közel 25 millió 
forintot kellett éves szinten az önkormányzatnak hozzátenni. 2004-ben a 21 ember 
ellátásához az önkormányzat 10 millió forintot adott, tehát 15 millióval kevesebbe 
került mint az előző évben. 2005-ben kicsivel több, mint 12,5 millió, 2006-ban pedig 
13 millió forint. A 2007. évre előirányzott összeg, ami az előterjesztésben is szerepel, 
a 11.788 ezer forint.  
Ezeket az adatokat azért mondta el, hogy mindenki lássa, hogy az önkormányzatnak 
jóval kevesebbe kerül az idősek ellátása, mint 2003-ban. El kell azon gondolkodni, 
hogyha a Hortenzia Alapítvány felmondja az önkormányzattal kötött szerződést, hová 
tesszük ezt a 21 embert.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Igen nehéz dió ez, a kérdés, hogy melyik ujjunkat harapjuk meg?! Úgy véli, hogy az 
Egészségügyi és Szociális bizottság elnöke megalapozottan van ezen a véleményen. 
Ugyanakkor szeretné felhívni a figyelmet arra, hogy ezt a feladatot az önkormányzat 
2003-ban vállalkozásba adta. Valószínűleg azért adta vállalkozásba, mert az 
önkormányzat nem mindig tud jó gazda vagy jó fenntartó lenni bizonyos 
szegmensekben, ezért jogos és jó döntést hozott. Ahogyan a PB elnöke is mondta, 
akkor belekerült az önkormányzatnak 25 millió forintba, és utána folyamatosan 
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csökkent. Nem is volt ezzel semmi probléma, hiszen jól működött, s jól működött a 
vállalkozás szempontjából is. Ugyanakkor született egy olyan döntés, melyről sem a 
vállalkozó, sem az önkormányzat nem tehet, hiszen a kormányzat módosította a 
finanszírozásnak ezen irányú kitételeit. Természetesen megérti Bagó István urat is, 
mert az általa képviselt céget jól kell menedzselnie, s el kell tartania. Hiszen 
mindannyian tudjuk, hogy a mai világban egy prosperálni kívánó cég, vagy alapítvány 
akkor tud működni, ha nincsenek veszteségei. Ezért joggal kezelhető teljesen 
jóhiszeműen az ő kérelme, hogy mivel változtatták ezt a kormányzati paramétert, ezért 
neki havonta – elmondása szerint – 670 ezer forinttal fordul mínuszba ezen intézkedés 
hatására ez a feladata. Ezért teljes joggal mondhatja, hogy amikor megállapodtunk, 
akkor ez nem volt benne a pakliba. Úgy is mondhatnánk, hogy ez egy vis maior 
helyzet, mert a feladat működtetésében rajta kívül álló ok miatt van ez a kényszerű 
változás. Amiért ő nem felelős, és joggal mondja, hogy becsülettel szeretné ellátni 
feladatát.  
Ugyanakkor szeretné felhívni arra is a figyelmet, hogy ezen intézkedés hatására az 
önkormányzatnak keletkezni fog havi 780 ezer forintos kiadása, amit nem tudjuk, 
hogyan fogjuk kezelni. Abban az időszakban, amikor ilyen konvergencia program van, 
ilyen megszorítások vannak, mindannyian tudjuk, hogy összevonásokat kell 
eszközölnünk, le kell szűkítenünk mindenféle juttatást, személyi, tárgyi eszközöket. 
Ott tartunk, hogy a közalkalmazottak étkezési juttatását felére le kell venni, ami nem 
egy népszerű lépés, de ha annyira kell spórolnunk, akkor nem tudja, hogyan lehet azt 
eladni, hogy ilyen esetben pedig 12 millió forintot kiadásba, negatív irányba kell 
helyezni. Mindössze csak ez a paradoxon helyzet állt elő.  
Mint mondta, megérti Bagó úr indokait is, személy szerint akkor örül, ha egy 
vállalkozás jól megy, de ebben a helyzetben az előbb elmondott okok miatt ezt nem 
lehet felvállalni erkölcsileg. Ha egyik oldalon megszorítunk mindent, a másik oldalon 
meg egy komoly összeget kellene kiadásba helyezni, melynek nincsen fedezete, csak a 
költségvetési hiány növekedése. Ezen helyzet miatt nem tudják támogatni a  kérelmet. 
A kérelmet akkor tudnák támogatni, ha ez a kormányzati határozat nem így történt 
volna, és a város nem ilyen anyagi helyzetbe lenne.  

Vizi Zoltán képviselő 
Szeretné néhány szóval válaszolni képviselőtársa felvetéseire. Nem további 11.780 
ezerre volna szükség, hanem „mindösszesen” – így idézőjelben mondva, arra az 
önkormányzati támogatásra, amit eddig is minden évben odaadtunk, éppen azért mert 
nem üres épületet adtunk oda vállalkozásba, hogy ő vegye fel az embereket, és 
működtesse, hanem az önkormányzat vette fel korábban az embereket. A szociális 
ellátás mindig is veszteséges az önkormányzatnak. Amikor a működtetést 
vállalkozásba adta a képviselő-testület, akkor is tudta, hogy pénzébe fog kerülni, csak 
nem annyiba.  

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Megérti amit képviselőtársa elmondott, de a költségvetésben ebben az évben erre a 
feladatra egyetlen fillér sem volt betervezve. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ez egy 1999-ben vállalat feladata volt az önkormányzatnak. Kéri a képviselőket, 
vegyék figyelembe, hogy 21 ember sorsáról van szó. 

Szenográdi Ferenc képviselő 
Vélemény szerint az önkormányzat felelős azért a 21 emberért, aki az otthonban van. 
Mi lesz velük, ha az üzemeltető esetleg felmondja a vállalkozási szerződést? 

Bagó István Hortenzia Alapítvány képviselője 
Pontosítani szeretné a működtetés kérdését. A vállalkozási szerződést először egy 
profitorientált cég, a Bagó és Bagó Kft. kötötte meg. Ennek a cégnek a működése 
2006. december 31-én megszűnt, és az otthon működését egy kiemelten közhasznú 
alapítvány vette át. Az alapítvány nem tudja felvállalni azt, hogy 1.225 E Ft állami 
támogatásból, illetve a 21 főnek a havi 39 E Ft-jából az intézményt fel tudja tartani. 
Nagyon fogja sajnálni, ha a jelenlegi gondozottaktól esetleg meg kell vállalni. Ennyi 
pénzből nem lehet fenntartani az intézményt. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A Hortenzia Alapítványnak nem nyereségérdekelt a működése, és az állami támogatási 
rendszer változása miatt szükséges az önkormányzat hozzájárulása is a jelenleg ellátott 
21 ember tekintetében. Az alapítvány köteles lesz minden hónapban a tényleges 
kiadásokat és bevételeket igazolni, és az elszámolás után kerülhet sor az 
önkormányzati hozzájárulás utalására. Az alapítvány képviselőjének félévente be kell 
számolni a működésről. Javasolja, hogy a képviselő-testület a hozzájárulást szavazza 
meg a 2007. évre vonatkozóan, és utána ismét vissza fognak térni a további 
működtetés kérdésére. 
Ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen és 2 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

67/2007.(III.27.) számú határozata 
 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
HORTENZIA Időskorúak Ellátásáért Kiemelten Közhasznú 
Alapítvány részére 2007. évben 11.788 E FT hozzájárulást biztosít 
havi bontásban, a jelenlegi ellátottak személyében történő változással 
arányos összegben. Az előleg kiutalása után minden hónapban, a hó 
20. napjáig a beadott számlák alapján, a tényleges bevételi teljesítés 
arányában utalja a következő részletet.   
 
Utasítja a Polgármestert, hogy az előleg kiutalása előtt a 2006. 
augusztus 24-én kötött Ellátási Szerződést fentiek szerint aktualizálja. 



 63 

Utasítja továbbá a Pénzügyi és Intézményirányítási Osztályt a 
támogatási összeg rendezésére.  

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
b./  845. számú P. Bárkányi János Cserkészcsapat támogatási kérelme 
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
A szécsényi cserkészcsapat kérelemmel fordult a képviselő-testülethez, hogy a 2007. 
nyarán rendezendő 21. Cserkész Világtalálkozón 3 fő részvételének kiutazási 
költségeihez járuljon hozzá a képviselő-testület. 
Kéri a képviselő-testületet az előterjesztés megtárgyalására, és a határozati javaslat 
elfogadására. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők javaslatait, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Szenográdi Ferenc képviselő 
Javasolja a három fiatal kiutazásnak támogatását az előterjesztés szerint. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 14 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
68/2007.(III.27.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a szécsényi 
845. számú Páter Bárkányi János Cserkészcsapatból 3 fő részére, 21. 
Cserkész Világtalálkozón való részvételre – elszámolási 
kötelezettséggel – 3 x 20.000 Ft összegű támogatást nyújt.  
 
Utasítja a Pénzügyi és Intézményirányítási Osztályt a támogatási 
összeg kifizetésére. 

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 



 64 

c./  Zárt ülés elrendelése 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel állásfoglalást igénylő személyi kérdést szeretne a képviselő-testület elé 
terjeszteni, az Ötv. 12. § (4) bekezdés a) pontja alapján a napirendet zárt ülés 
keretében tárgyalja a testület.  
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. Utána a képviselő-testület nyílt ülés 
keretében folytatta munkáját. 
 
 
d./  Tájékoztatók, képviselők bejelentései, kérdései 
 
- Tájékoztató a közoktatási szakértői megbeszélésről 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Tájékoztatást ad arról, hogy a közoktatási szakértő részére, aki a szakvéleményt készíti 
a két oktatási intézmény összevonásával kapcsolatban, minden anyag megküldésre 
került mely a munkájához szükséges. A szakértő személyes találkozást 
kezdeményezett az iskolák vezetőivel, a tantestületekkel, a szülői szervezetekkel. Erre 
a találkozásra holnap 10 órától kerül sor, melyre meghívja a képviselő-testület tagjait 
is. Kéri, minél többen vegyenek részt a megbeszéléseken. A szakértői anyagot először 
a közoktatási szerint véleményezésre jogosult szervek fogják megtárgyalni és 
véleményezni, azután kerül a képviselő-testület elé. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Csak röviden szeretne reagálni az elhangzottakra. Nem titok, hogy a képviselő-csoport 
ezt a javaslatot kellő érvekkel és kellő alátámasztással nem tudja támogatni. Örülnek, 
hogy eljön a szakértő és így minél teljesebb körű véleményt meg tud hallgatni. 
Felhívja képviselőtársai figyelmét, hogy igen felelősségteljes döntést kell majd ebben 
a kérdésben meghozniuk. Annak kapcsán is, hogy eddig pontosan 756 aláírás gyűlt 
össze azok részéről, akik az intézmény-összevonási tervezettel nem értenek egyet. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Úgy véli, hogy ezt az oktatási kérdést nem aláírásokkal lehet eldönteni. Mindenki 
pontosan tudja, hogyan gyűltek ezek az aláírások. Kéri, hogy ebbe a kérdésbe most ne 
menjenek bele. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
A polgármester asszony kezdeményezte a vitát, úgy véli, eddig nagyon pozitívan álltak 
hozzá az ügyekhez. Hangsúlyozza, hogy az aláírásokban nem vettek részt, ezeket 
civilek hozták hozzájuk. Nem is ez a lényeg, hanem, hogy amikor döntéshozatal 
történik, akkor azokat kell képviselniük, akiknek a szolgálatában állnak, és akiknek az 
érdekeit képviselik. 
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Sümegi Tamás képviselő 
Kérdése, hogy a szakértő fog-e találkozni a diákönkormányzattal? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A diákönkormányzat vezetője ott lesz a megbeszélésen. 
 
 
- Információs táblák kihelyezése 

Dr. Kerényi Csaba képviselő 
Az elmúlt bizottsági ülésen elhangzott javaslatként, hogy az elmúlt évben megrendelt 
tájékoztató táblák kihelyezése ügyében szülessen döntés. Ezek a táblák Hollókőből 
kijövet arról adnak információt, hogy merre van Szécsény. 

Bárányné Márton Melinda műszaki osztályvezető-helyettes 
Tájékoztatásul elmondja, kiderült, hogy ahová mi szerettük volna nem helyezhető ki a 
nagy tábla. A bizottság végül úgy döntött, hogy inkább két kisebb tábla készüljön az 
egy nagy helyett, és két helyszínre kerüljenek. Erről a közútkezelő szervezettel még 
egyeztetni kell. A két tábla közül az egyik 2 x 1,34 m-es, a másik 1,5 x 1 méteres, 
összesen 230 ezer forint + áfa összegbe kerülnek. Remélhetőleg még Húsvét előtt 
kihelyezésre kerülhetnek a táblák.  
A bizottsági ülésen a tanácsnok úr részéről még egy javaslat hangzott el az 
idegenforgalmi célú kiadványra vonatkozóan. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Már többször feszegették azt a kérdést, hogy városunk nem sokat profitál Hollókő 
közelségéből. Mégpedig azért, mert akik Hollókőt célozzák meg, azt sem tudják hol 
van Szécsény. A budapesti turista Hollókőben eltölt egy-két órát, és a tábla, amiről az 
előbb szó volt felhívja figyelmét arra, hogy Szécsénybe is érdemes eljönni. Arra 
gondolt azonban, hogy még tovább kellene lépni, tenni kellene még valamit a 
figyelemfelhívás érdekében. Fontos a személyes kontaktus is, ezért javasolta, hogy 
naponta néhány órán keresztül, egy-két személy Szécsényről szóló kis prospektusokat 
osztogathatna a turistáknak Hollókőn. Természetesen olyan emberek kellenek, akik a 
felvetődő kérdésekre is választ tudnak adni. Véleménye szerint eredményt hozna ez a 
módszer, próbáljuk meg. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az ötlet nagyon jó, meg kell nézni, hogy a Tourinform irodán van-e olyan kiadvány, 
amely már a húsvéti ünnep alatt kiosztható.  

Vizi Zoltán képviselő 
Szintén nagyon jónak tartja az ötletet. Javasolja, hogy ne benn a faluban, hanem a 
parkolóban – ahonnan nem engedik tovább az autókat – kell osztani a szórólapot. 
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-  Utazás 2007. kiállítás 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
A megyei közgyűlés vezetése részéről meghívással él a polgármester asszony és a 
testületi tagok felé. Most hétvégén rendezik meg Budapesten az Utazás 2007. 
nemzetközi kiállítást. Nógrád megye az idén kiemelt helyen, 40 m2-es standon 
mutatkozik be. Nagyon komoly megjelenéssel, gyönyörű hátterekkel, a megye 
természeti értékeit felmutató, ötletes megjelenés lesz, mert szeretnének minél több 
embert ide csábítani, a „Nógrád varázslatos világ” projektet kiterjeszteni. Öröm 
számára, hogy Szécsény is ott lesz a kiállításon, s erre az alkalomra 1000 db 
prospektus készült a városról.  
 
 

Daróczi Tiborné képviselő 
Lakossági bejelentés szeretne továbbítani. A Malom utcából, ahogy megyünk lefelé, 
egy omladozó ház van. A tetőszerkezete leégett, és a fal ki fog dőlni az útra. Elég 
sokan járnak arra felé, és ez nagyon balesetveszélyes. 
A bútorraktár hátsó ajtajánál már másfél éve áll egy teherautó, amely tele van pakolva 
szeméttel, emiatt patkányok szaladgálnak rajta. 
A Kertalja útra legalább egy keskeny gyalogjárda kellene, hogy be tudjanak járni az ott 
lakók. 
Kéri a hivatal intézkedését a lakossági bejelentésekben. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az életveszélyes ház és az elhagyott teherautó ügyét a műszaki osztály fogja 
megvizsgálni, és a szükséges intézkedéseket megtenni. A járdaépítés pénz kérdése, a 
költségvetésben nincs tervezve.  
 
 
- Javaslat a Velics-ház hasznosítására 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
A turizmushoz kapcsolódva építő jellegű javaslatot szeretne tenni, amelyben a 
polgármester asszony nagyfokú előrelátására alapoznak. A városközpont felújítás II. 
ütemben nagyon jó elképzelések szerepelnek. Szépen elkészült az I. ütem, s többeknek 
feltűnt, hogy a város szívében, egy kiemelt műemléki környezetben, ott van az 
úgynevezett Velics-udvar, amely - véleménye szerint - jelenleg nem a 
legszerencsésebb funkciót tölt be. Érdemes lenne azon elgondolkodni, és valamilyen 
pályázati lehetőséget találni, melynek során ezt a belső mag részt úgy alakítanánk, 
mint amire több példa van az országban, például Pécsett, ahol a belvárosi részben 30-
40 lakásos lakóparkot alakítottak ki. Ezeket a lakásokat vagy a város számára fontos 
szakembereknek adják ki, vagy piaci áron lehet értékesíteni. Véleménye szerint ez a 
rész alkalmas lenne erre a célra, hogy 50-60 m2-es lakásokat alakítsanak ki. Ehhez 
még megvásárolható lenne a mellette lévő, jelenleg eléggé elhanyagolt terület is. 
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Kéri, hogy bizottsági ülésen vitassák meg ezt a javaslatot. Ezzel a jövőt tudnák építeni, 
és egy ékszere lehetne a belvárosnak is. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A művelődési ház melletti – említett – területnek 4 tulajdonosa van, de a gondozása az 
önkormányzatra hárul. Valóban jó lenne valamit kezdeni azzal az épülettel, és az 
ötletet jónak tartja. Volt már javaslat szálloda céljára történő átalakításra is. Egyetért 
azzal, hogy foglalkozni kell a kérdéssel. Javasolja, hogy a városfejlesztési bizottság 
vitassa meg, mit lehetne az épülettel kezdeni, és folyamatosan figyelni kell a pályázati 
lehetőségeket is. Az üres telekkel is fontos valamit kezdeni, a bizottság gondolkodjon 
valami megoldáson e tekintetben is. 
 
 
- Médiával kapcsolatos képviselői vélemény 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
A médiával kapcsolatban szeretne felvetni egy dolgot. Úgy látja, hogy bizonyos 
kérdéseket másként értelmeznek a lakosság tájékoztatása vonatkozásában. Ez elmúlt 
testületi ülés után kapott 12 percet arra, hogy a Fidesz-KDNP képviselőcsoport 
álláspontját elmondja néhány kérdésben. Amelyet szépen végig mondott, de az 
adásban fel volt vágva részekre, és a részek között a polgármester asszony interpretálta 
nyilvánvalóan az ő álláspontja szerint a dolgokat. Ez teljesen logikus is volna, ha úgy 
működne, ahogyan az a demokráciában működik, hogy a másik félnek is van 
lehetősége arra, hogy elmondja, amit erre akar. 
Azt gondolja, hogy ez most úgy működik, hogy a polgármester asszony megtekinti a 
legvégső anyagokat, és rábólint. Ezt személy szerint, és a képviselőcsoport többi tagja 
sem tartja jónak. Ezért azt kéri, hogy a legközelebbi ilyen anyag elkészítésekor a 
polgármester asszony által elmondottakra reagálhasson. Ugyanazt a lehetőséget kéri, 
mint ami most a polgármester asszony számára volt biztosítva. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Elmondja, hogy az ő általa elmondottakat is vágás nélkül vették fel. Nem nézte meg a 
már elkészült felvételeket, szó sincs semmiféle cenzúrázásról, ezt már többször 
kifejtette. El kellene dönteni Havasi úrnak, hogy rendőr-e, vagy képviselő. Kéri, hogy 
ne vádaskodjon, ne tegyen feljelentéseket. Azt gondolja, hogy meg kell kérdezni a 
valóságot a szerkesztőbizottságtól, akik el tudják mondani, hogyan készül a műsor 
felvétele. Nem kellene mindig vádaskodni, és nem is akar erre a felvetésre mást 
reagálni. Nincs cenzúrázás az újságnál sem, és a televíziónál sem. Ő a város 
polgármestere, ezért úgy gondolja természetes, hogy ő mondja el mi történt a testületi 
ülésen. A műsort pedig a főszerkesztő szerkesztette, abba sem ő, sem a médiabizottság 
nem szólt bele. Nem akar erről vitát nyitni.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Azért szeretné jelezni, hogy nem a hivatása az, hogy képviselő. Megkérdezné, hogy ki 
hivatásos képviselő itt?! Nem hiszi, hogy el kellene dönteni, hogy valaki tanár, vagy 
képviselő. Úgy véli, hogy igen rossz és szerencsétlen hasonlat volt. 
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A leadott anyagból most teljesen világosan kiderült, hogy a polgármester pontosan 
interpretálta az általa elmondott, részekre bontott anyagot. Erről igen is beszélni kell, 
és nem kell a főszerkesztőre kenni, mert akkor más alapra kell helyezni az egészet. 
A vádaskodást illetően – ha valamit úgy talál, hogy az jogszerűtlen, azt mindenkor a 
szemébe fogja mondani, és hozzáteszi, hogy tényeket szokott közölni, ami feketén-
fehéren bizonyítható.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A vitát be akarja fejezni. Tudomásul kell venni, hogy együtt kell dolgozni, a várost 
fejleszteni kell. A főszerkesztő a szakma szabályai szerint készíti a műsort, melynek 
összeállításával a szerkesztőbizottságot bíztuk meg. Ha ez nem tetszik, lehet ezen 
változtatni, elő kell terjeszteni erre vonatkozóan egy javaslatot.  
Őt személy szerint az érdekli, hogy a város működése biztosított legyen, a pályázatok 
menjenek. Nagyon sokszor megvádolta már a képviselő úr, de ez nem érdekli, nem 
kíván foglalkozni vele. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Nem hallgat el semmit, ennyi az egész, és ez nem vádaskodás. A tájékoztatás 
megköveteli, hogy minden közügyről mindenki megfelelő mértékben informálódjon.   

Sümegi Tamás képviselő 
Véleménye szerint is szerencsétlen volt a műsor szerkesztése, olyan volt, mintha a 
polgármester asszony mindenre válaszolt volna, amit Havasi képviselő úr mondott.  
A másik, amit szeretne felvetni, a hírlevél megfinanszírozásának kérdése. Személyesen 
hozta be a számlát, de azóta sem kapott választ az intézkedésre vonatkozóan. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A frakcióvezetőnek levélben leírta, hogy a kötelezettségvállalásra milyen szabályok 
vannak, hogyan lehet kifizetést teljesíteni. 

 Sümegi Tamás képviselő 
Szenográdi Ferenchez intézi a kérdést, hogyha a képviselőként meg akar valamit 
jelentetni a Szécsényi Naplóban, azt hogyan teheti meg? 

Szenográdi Ferenc képviselő 
Annyit szeretne elöljáróban elmondani, hogy nem azért írja a Szécsényi Naplót, mert 
képviselő, hanem mert évtizedek óta újságíró. Az újságírás és szerkesztés is egy 
szakma, melynek vannak írott és íratlan szabályai. Több dologra kell figyelni a 
szerkesztésnél, és tárgyilagos, objektív, átfogó képet kell adni a város életéről a 
rendelkezésre álló oldalakon. Nagyon szívesen megírja, ha a képviselők szólnak, hogy 
milyen témát akarnak megjelentetni. Azt is jelzi, hogy személyeskedést, vádaskodást 
sosem fog megírni az újságban.  
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Sümegi Tamás képviselő 
Ha jól érti, hogyha leközölhető az anyag, akkor nincs akadálya annak, hogy 
megjelenjen? 

Szenográdi Ferenc képviselő 
A válasza igen. Amikor kész anyagot kap, akkor azt átnézi, esetleg segít átírni, mert 
nem biztos, hogy az mindig alkalmas az újságban való megjelentetésre.  

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Úgy véli, hogy a képviselők munkájában a frakció részéről nincs vádaskodás, egyedül 
az óvoda kérdésében volt ma vita. De többször elmondta már, hogy az nem baj, ha 
valamelyik kérdésben vita alakul ki, ha az építő jellegű és előbbre viszi az ügyet. Úgy 
véli, többször bizonyították már kompromisszumkészségüket.  

Smelkó István képviselő 
Nem a vitát akarja folytatni, de mint a médiabizottság tagja, tudja, hogyan folyik a 
műsor összeállítása. A legutóbbi alkalommal Dr. Havasi Zoltán tanácsnok úr 12 percet 
kapott. Azt azonban tudomásul kell venni, hogy a város első embere a polgármester, 
aki a testületi ülés egészéről beszámol, és ez rendszerint több időt vesz igénybe.  
Azt még szeretné elmondani, hogy a tanácsnok úr a legutóbb az ő személyével és a 
lemondott Őze Jánossal foglalkozott a műsorban, ami véleménye szerint nem közügy. 
Nincs önálló városi csatorna, és a jelenlegi műsoridőben nincs arra lehetőség, hogy 
minden képviselő mindig megszólaljon. 

Takács Béla képviselő 
Már korábban is elmondta, de most ismét megteszi, hogy nem tartja helyesnek a 
testületi üléseken a tegeződést. Véleménye, hogy a hangnem is más lenne, és több 
önmérsékletet tanúsítanának a képviselők, ha elfelejtenék végre a tegeződést az 
üléseken. A polgármester asszonytól is ezt kéri. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel már mindenki elmondhatta véleményét, nem ad több szót a témával 
kapcsolatban.  
 
Az ülést, a napirendek megtárgyalása után, 1955 órakor bezárta. 
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